
P R O T O K Ó Ł  Nr LIV/1/2006 
 
z LIV sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu  28 lutego 2006 roku w sali 
Konferencyjnej Urz�du  Miasta  Rzeszowa przy ul. Rynek 1 / Ratusz/. 
 
           Na ustawowy skład 30 radnych w sesji uczestniczyło wg. listy obecno�ci  30 radnych, 
co stanowi wymagane quorum do prawomocno�ci obrad / lista obecno�ci stanowi zał�cznik nr 
1 do protokołu/. 
 
                      Radny pan Waldemar Szumny - Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta - 
dokonał otwarcia XXXVII sesji Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady. 
Powitał radnych oraz: 
- P. Tadeusza  Ferenca – Prezydenta  Miasta  Rzeszowa, 
- P. Marka Koberskiego - Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- P. Marka Ustrobi�skiego- Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
/ lista obecno�ci stanowi zał�cznik nr 2 do protokołu/. 
Pana Aleksandra Bentkowskiego – Senatora RP, przedstawicieli instytucji i organizacji 
społeczno- zawodowych, a tak�e przybyłych mieszka�ców Miasta / lista obecno�ci stanowi 
zał�cznik nr 3 do protokołu/. 
- Przedstawicieli prasy, radia i telewizji, 
- Dyrektorów Wydziałów Urz�du Miasta Rzeszowa, kierowników jednostek organizacyjnych 
Miasta oraz jednostek współdziałaj�cych z Miastem /zał�cznik nr 4/. 
 
            
Protokół nr LI z LI sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 24 stycznia 2006 roku został 
przyj�ty bez uwag. 
 
Radny pan Waldemar Szumny - Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa 
przedstawił proponowany porz�dek obrad LIV sesji Rady Miasta Rzeszowa : 
 
1. Uchwała w sprawie wyboru Przewodnicz�cego Rady  Miasta  Rzeszowa. 
2. Uchwała w sprawie odwołania z funkcji Przewodnicz�cego Komisji Zdrowia Rady  

Miasta  Rzeszowa. 
3. Uchwała w sprawie odwołania z funkcji Przewodnicz�cego Komisji Porz�dku 

Publicznego i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi Rady  Miasta  Rzeszowa. 
4. Uchwała w sprawie powołania Przewodnicz�cego Komisji Rewizyjnej  Rady  Miasta  

Rzeszowa. 
5. Uchwała w sprawie powołania Przewodnicz�cego Komisji Zdrowia Rady Miasta  

Rzeszowa. 
6. Uchwała w sprawie powołania Przewodnicz�cego Komisji Porz�dku Publicznego 

i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi Rady  Miasta  Rzeszowa. 
7. Uchwała w sprawie przeprowadzenia kontroli w RGK sp. z o.o. Rzeszów 
8. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na dokonanie zamiany nieruchomo�ci pomi�dzy 

Gmin� Miasto Rzeszów a Elektrociepłowni� Rzeszów Spółka Akcyjna (druk nr: 
LIV/2/2006). 

9. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na dokonanie zamiany nieruchomo�ci pomi�dzy 
Gmin� Miasto Rzeszów a Województwem Podkarpackim (druk nr: LII/4/2006). 

10. Uchwała w sprawie wydzier�awienia nieruchomo�ci poło�onej przy ul. Hetma�skiej 
w Rzeszowie (druk nr: LII/6/2006). 
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11. Uchwała w sprawie wydzier�awienia nieruchomo�ci poło�onej przy ul. Łukasiewicza 
w Rzeszowie (druk nr: LII/7/2006). 

12. Uchwała w sprawie wydzier�awienia nieruchomo�ci poło�onej przy ul. Szopena 
w Rzeszowie i zwolnienia z przetargowego zawarcia umowy (druk nr: LII/8/2006). 

13. Uchwała w sprawie ustanowienia słu�ebno�ci przejazdu i przechodu (druk nr: 
LIV/1/2006) 

14. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia zmiany  Nr 134/5/2006 Miejscowego 
Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 29/9/2000 zespołu usług nauki, usług 
komercyjnych oraz zabudowy mieszkaniowo - usługowej pomi�dzy ulicami Wetli�sk� 
i Bieszczadzk� w Rzeszowie (druk nr: LII/9/2006). 

15. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 132/3/2006 w rejonie ul. B. �miałego 
w Rzeszowie (druk nr: LII/11/2006). 

16. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 131/2/2006 przy ul. Olbrachta w Rzeszowie (druk 
nr: LII/12/2006). 

17. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr135/6/2006 na osiedlu Baranówka IV 
w Rzeszowie. 

18. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
Nr 115/23/2005 w rejonie al. W. Witosa w Rzeszowie (druk nr: LIV/3/2006). 

19. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia zmiany Nr 13/8/2005 Studium 
Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa przy 
ul. Lubelskiej w Rzeszowie (druk nr: XLIX/5/2005). 

20. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na wniesienie jako udziału niepieni��nego (aportu) 
prawa własno�ci nieruchomo�ci zabudowanej, poło�onej przy ul. Okrzei w Rzeszowie 
na rzecz  Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. w Rzeszowie (druk nr: 
LII/16/2006). 

21. Uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czysto�ci i porz�dku na terenie 
Miasta Rzeszowa (druk nr: LIII/1/2006). 

22. Uchwała zmieniaj�ca uchwał� w sprawie targowisk oraz regulaminów miejskich placów 
targowych (druk nr: LIII/2/2006). 

23. Uchwała w sprawie przekształcenia placówki opieku�czo – wychowawczej (druk nr: 
LII/1/2006). 

24. Uchwała w sprawie warunków odpłatno�ci za pomoc udzielon� w zakresie do�ywiania 
(druk nr: LIII/3/2006). 

25. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
26. Zapytania i interpelacje. 
27. Wolne wnioski, o�wiadczenia i informacje. 
  
  
z wnioskami o uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad wyst�pili : 

         
Radny p. Ryszard Piekło -  zawnioskował o wprowadzenie jako punkt 1a.  porz�dku obrad: 
„Uchwała w sprawie powołania Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa”. 
 
Radny p. Jan Mazur – powiedział: „wprowadzenie punktu dotycz�cego wyboru 
Wiceprzewodnicz�cego   Rady   Miasta   Rzeszowa   jest niezgodne ze Statutem Miasta, który  
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okre�la liczb� wiceprzewodnicz�cych. Według Statutu Miasta, Rada Miasta Rzeszowa liczy 
dwóch wiceprzewodnicz�cych. Na dzie� dzisiejszy jest dwóch wiceprzewodnicz�cych 
 i niezrozumiałe jest dlaczego mamy wybiera� jeszcze jednego wiceprzewodnicz�cego, chyba 
�e podejmiemy uchwał� w sprawie zmian zapisu Statutu Miasta  i zwi�kszymy liczb� 
wiceprzewodnicz�cych do 3”.  
 
Radny p. Waldemar Szumny – Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta - prowadz�cy obrady 
– powiedział: „dzi�kuj� za zwrócenie uwagi. W naszym Statucie jest zapis o dwóch 
wiceprzewodnicz�cych. Ustawa dopuszcza liczb� wiceprzewodnicz�cych od 2-ch do 3-ch. W 
momencie doj�cia do tego punktu porz�dku obrad zasi�gniemy opinii pani radcy prawnej, 
która wypowie si� czy wyst�puje sytuacja wykluczaj�ca mo�liwo�� wyboru 
wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta. Na razie jest to tylko zmiana porz�dku obrad, nie 
głosujemy samej uchwały”.   
 
Radna p. El�bieta Dzier�ak  -  zawnioskowała o wprowadzenie jako punkt 7a.  porz�dku 
obrad: „Uchwała w sprawie ustanowienia jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia 
dziecka”. Przypomniała, �e omawiana uchwała była przedmiotem dyskusji na poprzednim 
posiedzeniu sesji Rady i wówczas została skierowana do zaopiniowania przez merytoryczn� 
Komisj�. Poniewa� Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej pozytywnie odniosła si� do 
prezentowanego dzisiaj projektu uchwały oraz z uwagi na fakt uchwalenia bud�etu Miasta na 
2006 rok, w którym zapisano stosowne �rodki na realizacj� tej uchwały, wniosła 
 o umieszczenie jej w porz�dku obrad.  
 
 

Przyst�piono do głosowania : 
 
   Wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad: 
w pkt 1a „Uchwała w sprawie powołania Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta 

Rzeszowa”. 
 

 Został przyj�ty (20 głosów „za”, głosów „przeciwnych” nie było, 6 radnych  „wstrzymało  
si�” od głosu). 
 
   Wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad: 
w pkt  7a „Uchwała w sprawie ustanowienia jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia 

dziecka”. 
 

został przyj�ty, (20 głosów „za”,  głosów „przeciwnych” nie było, 6 radnych  „wstrzymało  
si�” od głosu). 
 
 

 
  Porz�dek obrad po zmianach obejmował: 
1. Uchwała w sprawie wyboru Przewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa. 
2. Uchwała w sprawie powołania Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa. 
3. Uchwała w sprawie odwołania z funkcji Przewodnicz�cego Komisji Zdrowia Rady  

Miasta  Rzeszowa. 
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4. Uchwała w sprawie odwołania z funkcji Przewodnicz�cego Komisji Porz�dku 
Publicznego i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi Rady  Miasta  Rzeszowa. 

5. Uchwała w sprawie powołania Przewodnicz�cego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta  
Rzeszowa. 

6. Uchwała w sprawie powołania Przewodnicz�cego Komisji Zdrowia Rady Miasta  
Rzeszowa. 

7. Uchwała w sprawie powołania Przewodnicz�cego Komisji Porz�dku Publicznego 
 i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi Rady  Miasta  Rzeszowa. 

8. Uchwała w sprawie przeprowadzenia kontroli w RGK sp. z o.o. Rzeszów. 
9. Uchwała w sprawie ustanowienia jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia dziecka. 
10. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na dokonanie zamiany nieruchomo�ci pomi�dzy 

Gmin� Miasto Rzeszów a Elektrociepłowni� Rzeszów Spółka Akcyjna (druk nr: 
LIV/2/2006). 

11. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na dokonanie zamiany nieruchomo�ci pomi�dzy 
Gmin� Miasto Rzeszów a Województwem Podkarpackim (druk nr: LII/4/2006). 

12. Uchwała w sprawie wydzier�awienia nieruchomo�ci poło�onej przy ul. Hetma�skiej 
w Rzeszowie (druk nr: LII/6/2006). 

13. Uchwała w sprawie wydzier�awienia nieruchomo�ci poło�onej przy ul. Łukasiewicza 
w Rzeszowie (druk nr: LII/7/2006). 

14. Uchwała w sprawie wydzier�awienia nieruchomo�ci poło�onej przy ul. Szopena 
w Rzeszowie i zwolnienia z przetargowego zawarcia umowy (druk nr: LII/8/2006). 

15. Uchwała w sprawie ustanowienia słu�ebno�ci przejazdu i przechodu (druk nr: 
LIV/1/2006) 

16. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia zmiany  Nr 134/5/2006 Miejscowego 
Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 29/9/2000 zespołu usług nauki, usług 
komercyjnych oraz zabudowy mieszkaniowo - usługowej pomi�dzy ulicami Wetli�sk� 
i Bieszczadzk� w Rzeszowie (druk nr: LII/9/2006). 

17. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 132/3/2006 w rejonie ul. B. �miałego 
w Rzeszowie (druk nr: LII/11/2006). 

18. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 131/2/2006 przy ul. Olbrachta w Rzeszowie (druk 
nr: LII/12/2006). 

19. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 135/6/2006 na osiedlu Baranówka IV 
w Rzeszowie. 

20. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
Nr 115/23/2005 w rejonie al. W. Witosa w Rzeszowie (druk nr: LIV/3/2006). 

21. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia zmiany Nr 13/8/2005 Studium 
Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa przy 
ul. Lubelskiej w Rzeszowie (druk nr: XLIX/5/2005). 

22. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na wniesienie jako udziału niepieni��nego (aportu) 
prawa własno�ci nieruchomo�ci zabudowanej, poło�onej przy ul. Okrzei w Rzeszowie 
na rzecz  Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. w Rzeszowie (druk nr: 
LII/16/2006). 

23. Uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czysto�ci i porz�dku na terenie 
Miasta Rzeszowa (druk nr: LIII/1/2006). 
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24. Uchwała zmieniaj�ca uchwał� w sprawie targowisk oraz regulaminów miejskich placów 
targowych (druk nr: LIII/2/2006). 

25. Uchwała w sprawie przekształcenia placówki opieku�czo – wychowawczej (druk nr: 
LII/1/2006). 

26. Uchwała w sprawie warunków odpłatno�ci za pomoc udzielon� w zakresie do�ywiania 
(druk nr: LIII/3/2006). 

27. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
28. Zapytania i interpelacje. 
29. Wolne wnioski, o�wiadczenia i informacje. 

 
 
 

Powy�szy porz�dek obrad został przyj�ty bez uwag. 
 

 
Przyst�piono do realizacji przyj�tego porz�dku obrad LIV sesji: 
 
 

Ad.1. 
 
Radny p. Antoni Kopaczewski – Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodnicz�cego Rady  Miasta  Rzeszowa 
(projekt uchwały stanowi zał�cznik nr 5 do protokołu). Poprosił o zgłaszanie kandydatur. 
 
Radny p. Robert Kultys – zgłosił kandydatur� radnego p. Waldemara Szumnego. 
Powiedział, �e zdaniem radnych klubu PiS, „ p.radny Waldemar Szumny jako przewodnicz�cy 
Rady b�dzie ł�czył, a nie dzielił. Prowadził sesje bez wikłania si� w sprawy merytoryczne. 
My�l�, �e kandydatura pana Szumnego b�dzie najodpowiedniejsza". 
 
Radny p. Kazimierz Gre� – powiedział: „ z niepokojem przygl�daj� si� mieszka�cy Miasta, 
nie przypominam sobie nawet b�d�c przewodnicz�cym rady osiedlowej, aby takie zmiany 
nast�powały na stanowiskach przewodnicz�cych rady i komisji, chocia� wcze�niej Rada 
liczyła 45 radnych. Dzisiaj mam zaszczyt i przyjemno�� reprezentowa� Miasto Rzeszów, 
osiedle Nowe Miasto i jako radny Miasta Rzeszowa jestem dumny, �e wyborcy obdarzyli mnie 
tym zaufaniem. To, co ostatnio si� dzieje –  Drodzy Pa�stwo przechodzi do niesłychanych 
rzeczy, których dzisiaj mamy po raz kolejny spektakl, któr�� odsłon� – odwołali�my 
przewodnicz�cego Rady, przewodnicz�cego komisji bud�etowej, komisji etyki  - dzisiaj po raz 
kolejny próba odwoła� kolejnych przewodnicz�cych, próba kolejnych powoła� 
przewodnicz�cych. Widz�c co si� dzieje, Szanowni Pa�stwo pomy�lałem sobie ja te� mam 
prawo, jak ka�dy ma prawo kandydowa� na przewodnicz�cego Rady Miasta, tylko prosz�, 
�eby kole�anki i koledzy z PiS-u na mnie nie głosowali. Zgłaszam swoj� kandydatur� na 
Przewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa”. 
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Radny p. Karol W�sowicz – powiedział: „ ja chciałem zgłosi� taki dylemat moralny 
dotycz�cy spraw organizacyjnych naszej Rady, czy mog� wszyscy radni głosowa� w trakcie 
wyborów, które b�dziemy realizowali. Ja my�l�, �e z punktu widzenia moralnego je�eli kto� 
pełni funkcj� radnego – to jednocze�nie nie mo�e si� nadzorowa�. Przykład – to nasz kolega, 
który jest szefem gabinetu doradców politycznych w Urz�dzie Wojewódzkim i w zwi�zku z tym 
doradza w sprawie uchwał, które my podejmujemy. Dzi� nasz Rz�d debatuje nad tym jak 
podnie�� sobie pobory i pobory dla doradców politycznych. Widz� tutaj sprzeczno�� 
i moraln� dwuznaczno��, bo je�eli my zgłosimy jakie� zastrze�enia do podj�tej uchwały – to 
kolega doradzi Wojewodzie �eby zastrze�enia były uchylone. Uwa�am, �e radny dzi� powinien 
zło�y� rezygnacj� z funkcji radnego. Jaki� wybór musi zosta� dokonany. Jest członkiem naszej 
Rady i pó�niej podj�te uchwały przez t� Rad� uchwały ocenia. Moim zdaniem jest to 
sprzeczno�� interesów”.   
 
Radny p. Andrzej Dec – zapytał zwracaj�c si� do radnego p. Roberta Kultysa, „ czy si� nie 
przej�zyczył mówi�c, �e proponowany kandydat na Przewodnicz�cego Rady Miasta nie b�dzie 
uczestniczył w sporach merytorycznych, tak jakby chciał ograniczy� uprawnienia radnego. 
Troch� to dla mnie zaskakuj�ce”. 
 
Radny p. Jan Mazur – wyraził w�tpliwo�� dotycz�ca kandydatury radnego p. Waldemara 
Szumnego, który obecnie pełni funkcj� Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta. Czy nie 
powinno najpierw nast�pi� odwołanie go z funkcji Wiceprzewodnicz�cego, a nast�pnie 
kandydowanie do funkcji Przewodnicz�cego Rady Miasta. Przyznał, �e jest to dla niego 
dylemat. Poprosił o wyja�nienia. 
 
Pani Janina Załuska – Radca Prawny Urz�du Miasta Rzeszowa – wyja�niła: „ je�eli pan 
Wiceprzewodnicz�cy zostanie wybrany na Przewodnicz�cego Rady Miasta, to przestanie 
pełni� funkcj� Wiceprzewodnicz�cego. St�d nie ma potrzeby głosowania dwukrotnie”.   
 
Nie zgłoszono wi�cej kandydatur na funkcj� Przewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa.  

 
 
Przyst�piono do powołania Komisji Skrutacyjnej : 
 
Radny p. Ryszard Piekło – zgłosił do prac w Komisji Skrutacyjnej kandydatur� radnej 
 p. El�biety Dzier�ak. 
 
Radna p. El�bieta Dzier�ak – odmówiła udziału w pracach Komisji Skrutacyjnej. 
 
Radny p. Jacek Kiczek - zgłosił kandydatur� radnego p. Marka Str�czka do prac w Komisji 
Skrutacyjnej.   
 
Radny p. Marek Str�czek – wyraził zgod� na udział w pracach Komisji Skrutacyjnej. 
 
Radny p. Adolf Gubernat - zgłosił kandydatur� radnego p. Konrada Fijołka do prac 
 w Komisji Skrutacyjnej 
 
Radny p. Konrad Fijołek – wyraził zgod� na udział w pracach Komisji Skrutacyjnej. 
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Radny p Janusz Ramski - zgłosił kandydatur� radnego p. Andrzeja Szypuły do prac 
 w komisji skrutacyjnej. 
 
Radny p. Andrzej Szypuła - wyraził zgod� na udział w pracach Komisji Skrutacyjnej. 
 
Zgłoszony skład Komisji Skrutacyjnej został przyj�ty ( „za” głosowało 22 radnych, głosów 
przeciwnych nie było,  2 radnych „ wstrzymało si�” od głosu). 
 
 
Radny p. Waldemar Szumny - wyraził zgod� na kandydowanie na Przewodnicz�cego Rady 
Miasta Rzeszowa. 
 
Radny p. Kazimierz Gre� - wyraził zgod� na kandydowanie na Przewodnicz�cego Rady 
Miasta Rzeszowa. 
 
Komisja Skrutacyjna przyst�piła do prac. 
 
Radny p. Karol W�sowicz – po raz kolejny zgłosił w�tpliwo�� mówi�c: „ w momencie gdy 
przyst�pujemy do głosowania zwracam si� z w�tpliwo�ci�, czy szef gabinetu politycznego 
mo�e by� radnym i opiniowa� decyzje Rady. Zwróc� si� w tej sprawie do Premiera 
z zapytaniem, bo jest to dla mnie dylemat moralny”. 
 
Radny p. Robert Kultys – powiedział: „Prosz� Pa�stwa, co prawda pocz�tkowo nie 
chciałem zabiera� głosu – ta uwaga Pana W�sowicza w ogóle nie kwalifikowała si� do 
odpowiedzi – chciałbym jednak zako�czy� ten temat. Pragn� poinformowa�, �e pan radny 
Kiczek nie jest szefem gabinetu politycznego Pani Wojewody. Jest jedynie doradc� i to wcale 
nie musi doradza� w sprawach naszej Rady. To po pierwsze. Po drugie nawet je�eli byłby 
szefem gabinetu politycznego – to nie ma podstaw prawnych do tego, �eby pow�tpiewa� 
w prawomocno�� jego mandatu w naszej Radzie. Po trzecie - ja rozumiem, �e według logiki 
Pana W�sowicza – to Pan W�sowicz podwa�a wszelkie głosowania Pana Jacka Kiczka 
w naszej Radzie, a nie tylko głosowanie w sprawie powołania Przewodnicz�cego Rady 
Miasta Rzeszowa. Je�eli podwa�a Pan wszystkie głosowania – to powinien Pan przed sesj�, 
albo w momencie jak si� Pan dowiedział, �e Pan Jacek Kiczek jest zatrudniony u Pani 
Wojewody. Jest to taka sofistyka, jak nie było w porz�dku obrad wyboru Przewodnicz�cego – 
to Pan nie zgłaszał w�tpliwo�ci, jak jest to - Pan zgłasza”.   
 
Radny p. Andrzej Szypuła – Przewodnicz�cy Komisji Skrutacyjnej wybranej w celu 
przeprowadzenia wyborów na funkcj� Przewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa  - 
przedstawił karty do głosowania, wyja�nił sposób głosowania. Nale�y zakre�li� obwódk� 
jedno z dwóch nazwisk znajduj�cych si� na karcie do głosowania, w przypadku gdyby były 
zakre�lone obydwa lub te� �adne wówczas głos jest niewa�ny. 
 
Przyst�piono do tajnego głosowania. Przewodnicz�cy Komisji Skrutacyjnej wyczytywał 
imiennie według listy obecno�ci radnych (w trakcie głosowania nieobecna była radna 
p. Marta Niewczas), którzy otrzymywali karty do głosowania, udawali si� za parawan 
i wrzucali karty do urny, która wcze�niej została sprawdzona. 
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Radny p. Andrzej Dec – zaproponował kontynuowanie porz�dku obrad od punktu 8. 
 
W trakcie, gdy Komisja Skrutacyjna pracowała nad podliczeniem głosów i sporz�dzeniem 
stosownego protokołu - przyst�piono do kontynuacji obrad porz�dku sesji. 
 
Ad. 8 
 
Radny p. Ryszard Piekło – w imieniu autorów – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
przeprowadzenia kontroli w RGK sp. z o.o. Rzeszów ( zał�cznik nr 6 do protokołu). 
Wyja�nił, �e: „Wielokrotnie na posiedzeniach komisji Rady dyskutowana była sytuacja 
finansowa Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. Na jednej z ostatnich Komisji 
Gospodarki Komunalnej, gdzie była Rada Nadzorcza, podczas dyskusji wyszło wiele 
niezbie�no�ci pomi�dzy ocenami kondycj� finansow�. W zwi�zku z powy�szym uznałem, �e 
nale�y skontrolowa� RGK. My�l�, �e Komisja Rewizyjna jest odpowiedni� Komisj� do tej 
kontroli – bior�c pod uwag�, �e w uchwalonym bud�ecie Miasta s� �rodki /ewentualnie je�eli 
Komisja tak uzna/  na niezale�nych biegłych – to mam nadziej�, �e taka kontrola i jej wyniki 
Wysokiej Radzie dadz� pełny obraz kondycji i sytuacji w jakiej jest w tej chwili RGK”. 
 
Radny p. Andrzej Dec – powiedział: „ Prosz� Pa�stwa, nie ulega w�tpliwo�ci �e jaka� 
kontrola, jaka� weryfikacja RGK jest nam potrzebna, nie mam równie� w�tpliwo�ci, �e 
Komisja Rewizyjna sama sobie nie poradzi z tym tematem. Wi�c je�li to ma by� skuteczne to 
trzeba ju� zało�y�, �e nale�y  powoła� zewn�trznego audytora. �eby to miało sens to trzeba to 
zrobi� szybko, bo jak dostaniemy informacj� za trzy czy cztery miesi�ce – to b�dzie musztarda 
po obiedzie, a przy tym trzeba mie� �wiadomo��, �e to nie s� sprawy proste. Jest akurat czas 
badania bilansów i obawiam si�, �e mo�emy mie� kłopot ze znalezieniem audytora. Trzeba 
mie� �wiadomo��, �e decyzja musi by� błyskawicznie podj�ta i wprowadzona”.   
 
Radny p. Piotr Rybka – powiedział: „ S� rozbie�no�ci cyfr podawane przez poszczególne 
osoby zainteresowane tematem, zarówno przedstawicieli RGK, jak i ze strony zarz�du i ze 
strony radnych. Jednak nie zauwa�yłem by wyst�pował tam rodzaj nadu�ycia lub rodzaj 
zaniedba�. Je�eli Komisja uznała, �e trzeba tam tak� kontrol� przeprowadzi� – wyra�nie jest 
w projekcie uchwały �e to ma zrobi� Komisja i tu co powiedział przedmówca przede mn� – 
si�ganie po audytora wykracza poza  kompetencje Komisji. Komisja powinna rzeczywi�cie si� 
zebra� i pr��nie dokona� swoich działa� na ile jest to mo�liwe. S�dz�, �e i tak b�dzie 
nieobiektywna ta ocena, chocia� najlepiej by chciała wykona� t� prac� ta Komisja, z tego 
wzgl�du, �e Komisja ta działa z punktu widzenia ustawy o samorz�dzie gminnym, po prostu 
wadliwie, ze wzgl�du, �e nie ma w niej przedstawiciela jednego z najwi�kszych klubów 
 w Radzie Miasta – radnego z Klubu Sojuszu Lewicy Demokratycznej”.      
 
Radny p. Jan Mazur – powiedział: „o ile pami�tam Komisja Rewizyjna nie zako�czyła 
jeszcze jednego tematu, który chyba półtora roku temu miała zbada�. Dotyczyło to sklepów 
wielkopowierzchniowych”. 
 
Radny p. Janusz Ramski – zwracaj�c si� do radnego p. Piotra Rybki – Przewodnicz�cego 
Klubu Radnych SLD – powiedział: „dzisiaj s� dokonywane zmiany w składach osobowych 
komisji Rady. W zwi�zku z tym nic nie stoi na przeszkodzie aby�cie Pa�stwo skorzystali 
i delegowali swojego przedstawiciela do Komisji Rewizyjnej Rady Miasta. Komisja sama 
sobie  z  problemem  nie  poradzi,  dlatego  tak  skonstruowana  jest ta uchwała, �eby Komisja  
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mogła si�gn�� po ekspertów i eksperci je�eli zrobi� ten audyt to zobaczymy jaka jest 
rzeczywista sytuacja RGK, bo zdania na ten temat s� rozbie�ne pomi�dzy tym co mówi 
Zarz�d, a tym jakie informacje uzyskujemy od Pana Prezydenta. Taka jest intencja tej 
uchwały ”. 
 
Radny p. Robert Kultys – zwracaj�c si� do p. Janiny Załuskiej – Radcy Prawnego Urz�du 
Miasta  – powiedział: „Pani Mecenas, czy mogłaby Pani nam doradzi� – je�eli Komisja 
chciałaby skorzysta� ze swoich statutowych uprawnie� i chciałaby powoła� eksperta, to czy 
musi to by� zawarte w uchwale, któr� mamy dzisiaj podj��, czy mo�e w ramach regulaminu 
powoła� w ramach tej kontroli”. 
 
Pani Janina Załuska – Radca Prawny Urz�du Miasta – odpowiedziała: „ Pan w tej chwili 
pyta mnie na gor�co, wi�c za chwil� spróbuj� na to odpowiedzie� – to co Pa�stwo tu 
poruszacie – to rzeczywi�cie w tamtej uchwale, co do której Wojewoda stwierdził niewa�no�� 
był zapis o powołaniu audytu. Je�eli Pa�stwo po raz drugi proponujecie wpisanie w tekst 
uchwały audytora jako takiego – to uchwała mo�e by� zakwestionowana po raz kolejny. Ja 
nie znam dokładnie tre�ci tej uchwały”.  
 
Radny p. Robert Kultys – zwracaj�c si� do p. Janiny Załuskiej – Radcy Prawnego Urz�du 
Miasta  – powiedział: „to ja prosił bym o skonkretyzowanie przed głosowaniem zapisu, 
aby�my wprowadzili poprawk� do omawianego tutaj projektu uchwały”.  
 
Radny p. Andrzej Dec – powiedział: „ ja nie mówiłem, �e ta uchwała jest niedobra, ale 
mówiłem �e jest ona nieskuteczna, bo Komisja sama sobie nie poradzi z tak du�ym 
problemem.  My nie mamy mechanizmu, nie wiemy jak to zrobi� �eby skorzysta� z usług 
ekspertów. Nie wa�ne czy to b�dzie audyt, czy to b�dzie biegły ksi�gowy, czy kto inny. 
Obawiam si�, �e Komisja nie ma prawa zleci� takiego zamówienia na zewn�trz, bo Komisja 
nie dysponuje �adnymi  pieni�dzmi. Obawiam si� – w �wietle tej poprzedniej uchwały, któr� 
Wojewoda, nie wiadomo dlaczego uchylił – �e my równie� nie bardzo mamy prawo zleca� 
tego typu zadania. To moim zdaniem zadanie dla Biura Prawnego �eby nam powiedziało: jak 
to mo�na zrobi� – bo by� mo�e jest to skomplikowane. Bo wygl�da to tak, �e mamy pieni�dze 
na ekspertów, ale nie wiemy jak je uruchomi�”.    
 
Radny p. Karol W�sowicz – powiedział: „ najpierw niech Komisja zajmie si� tematem, 
niech zbierze informacje, sformułuje wnioski, pytania i w�tpliwo�ci, a pó�niej Rada Miasta 
zajmie si� t� spraw�. Uruchamianie pieni�dzy ju� dzi� wygl�da tak jakby�my ju� dzi� 
stwierdzili, �e s�  tam nieprawidłowo�ci”. 
 
Radny p. Andrzej Dec – powiedział: „rzeczywi�cie dzisiaj przegłosujmy uchwał�, 
w mi�dzyczasie Komisja zajmie si� spraw� i b�dzie wiadomo w jaki sposób ewentualnie 
mo�na zleca� takie zadania na zewn�trz i na nast�pnej sesji podejmiemy stosown� decyzj�”.   
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie 
przeprowadzenia kontroli w RGK sp. z o.o. Rzeszów. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. Za 
przyj�ciem uchwały głosowało 18 radnych, 6 radnych było 
przeciwnych , 4 radnych wstrzymało si� od głosu. 
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Ad.9. 
 
Radna p, El�bieta Dzier�ak – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustanowienia 
jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia dziecka (projekt uchwały stanowi zał�cznik nr 7 
do protokołu). Przypomniała, �e na ostatniej sesji był omawiany projekt uchwały w tej 
sprawie i został on skierowany do zaopiniowania przez Komisj� Rodziny i Pomocy 
Społecznej Rady Miasta Rzeszowa. 
 „W wyniku dyskusji na posiedzeniu Komisji oraz w zwi�zku z faktem zarezerwowania 
 w bud�ecie Miasta na 2006 rok kwoty w wysoko�ci 908 tys. złotych. Ta kwota zdecydowała 
 o rozwa�eniu dwóch propozycji, które zostały przegłosowane. Pierwsza z propozycji była 
taka �eby pozostawi� kwot� dochodów na dotychczasowym poziomie i wszystkim 
uprawnionym wypłaca� po 2 000 złotych. 
 Druga z propozycji jest taka, �eby podnie�� t� kwot� dochodów przypadaj�cych na jednego 
członka w rodzinie do poziomu 550 złotych i wówczas kwota jednorazowej zapomogi 
wyniosłaby 1500 złotych. W wyniku głosowania została zaakceptowana druga wersja, która 
jest dzisiaj prezentowana i b�dzie dotyczyła wi�kszej grupy uprawnionych do skorzystania 
 z jednorazowej zapomogi.” 
Zgłosiła autopoprawk� polegaj�c� na dodaniu w § 2 pkt 2 bez słowa netto, wprowadzi� 
słowa: ustalonej zgodnie z ustaw� o pomocy społecznej . Taki zapis ułatwi sposób obliczania 
tej kwoty. 
 
Radna p. Maria Korczowska – Przewodnicz�ca Komisji Rodziny i Pomocy Społecznej 
Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, �e przedstawiony projekt uchwały został 
wypracowany przez Komisj� i został prze ni� pozytywnie zaopiniowany. Intencj� Komisji 
było aby z pomocy Miasta mogło skorzysta� jak najwi�cej osób w ramach posiadanych 
�rodków w bud�ecie Miasta. 
 
Radny p. Robert Kultys – Przewodnicz�cy Klubu Radnych PiS - w imieniu Klubu 
poinformował, �e „poprzedni projekt uchwały w sprawie zapomogi z tytułu urodzenia dziecka 
miał bardzo powa�ne konsekwencje dla bud�etu Miasta, który zostałby dodatkowo obci��ony 
kwot� około 2 000 000 złotych. Wtedy Klub Radnych PiS-u nie mógł go poprze�. 
Wersja uchwały dzisiaj prezentowanej jest akceptowana i b�dzie poparta przez PiS, gdy� na 
jej realizacj� s� �rodki finansowe w bud�ecie Miasta na 2006 rok”. 
 
Radny p. Piotr Rybka – Przewodnicz�cy Klubu Radnych SLD – poinformował, �e Klub 
Radnych SLD poprze prezentowany projekt uchwały, gdy� został on dokładnie 
przeanalizowany przez Komisj� Rodziny i Pomocy Społecznej Rady Miasta Rzeszowa oraz 
jest mo�liwy do „ud�wigni�cia przez bud�et Miasta”.  
 
Radny p. Kazimierz Gre� – zapytał: „co si� stanie je�eli zapomoga z tytułu urodzenia 
dziecka zostanie wypłacona, a nast�pnie rodzice oddadz� dziecko do adopcji lub do domu 
dziecka ?” 
 
Radny p. Konrad Fijołek – zapytał: „ jak wygl�da kwestia wypłaty zapomogi dla rodziców 
adopcyjnych ?” 
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Radny p. Janusz Ramski – zapytał: „ czy mo�na pobra� zasiłek z tytułu urodzenia dziecka, 
je�eli rodzice pozostawili dziecko w szpitalu ?”. 
 
Pani Luciana Rozborska – Dyrektor Miejska O�rodka Pomocy Społecznej w Rzeszowie 
– odpowiedziała na zadane pytania : 
- je�eli rodzice pobior� zasiłek, a nast�pnie oddadz� dziecko do adopcji b�d� do domu 

dziecka, wówczas zostanie wszcz�te post�powanie egzekucyjne na podstawie decyzji 
administracyjnej o zwrocie �rodków finansowych wykorzystanych niezgodnie z celem ich 
pobrania,  

- je�eli rodzice adopcyjni w przeci�gu trzech miesi�cy od dnia urodzenia si� dziecka b�d� 
prawnymi opiekunami, wówczas zgodnie z uchwała b�d� uprawnieni do otrzymania 
zapomogi, 

-  je�eli rodzice nie odbior� noworodka ze szpitala, to nie otrzymaj� aktu urodzenia dziecka, 
co oznacza, �e nie b�dzie podstaw do wypłaty zapomogi. 

 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie 
ustanowienia jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia dziecka. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej wraz ze 
zgłoszon� autopoprawk�. Za przyj�ciem uchwały głosowało 28 
radnych, głosów przeciwnych nie było, nikt z radnych nie wstrzymał 
si� od głosu. 
 
Komisja Skrutacyjna przedstawiła wyniki wyborów na Przewodniczacego Rady 
Miasta Rzeszowa : 
 
Radny Pan Andrzej Szypuła - przedstawił protokół Komisji Skrutacyjnej dla 
przeprowadzenia wyboru Przewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa. 
         Na ogóln� liczb� 30 radnych, w sesji uczestniczyło wg listy obecno�ci 29 radnych. 
Głosów wa�nych oddano 27, głosów niewa�nych oddano 2. 
Zgłoszeni kandydaci na Przewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa otrzymali nast�puj�c� 
ilo�� głosów : 
Radny p. Kazimierz Gre� – „za”     -   8. 
Radny p. Waldemar Szumny – „za” – 19. 
 
W zwi�zku z powy�szymi wynikami głosowania, Komisja Skrutacyjna 
stwierdziła, �e Przewodnicz�cym Rady Miasta Rzeszowa został wybrany 
Pan Waldemar Szumny.                
(Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi zał�cznik nr 8, karty z głosowania stanowi� zał�cznik 
nr 9 do protokołu) . 
 
Pan Antoni Kopaczewski - Wicerzewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa - stwierdził, �e 
Rada Miasta Rzeszowa dokonała wyboru Przewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa, został 
nim radny pan Waldemar Szumny. Pogratulował wyboru Panu Radnemu Waldemarowi 
Szumnemu. 
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Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – podzi�kował za 
wybranie go mówi�c: „Szanowni Pa�stwo Radni dzi�kuj� bardzo za zaufanie jakim mnie 
obdarzyli�cie powierzaj�c mi pełnienie tej funkcji. Postaram si� nie zawie�� tego zaufania, 
wprawdzie do ko�ca kadencji zostało ju� niewiele czasu, ale mamy nad czym pracowa�. Ja 
pełnienie funkcji Przewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa rozumiem w taki sposób jak to 
jest zapisane w Statucie Miasta, gdzie s� trzy zadania wymienione: 
- prowadzenie obrad Rady, 
- organizowanie prac Rady, 
- reprezentowanie Rady na zewn�trz. 
Oprócz tego jestem radnym i pracuj� jak ka�dy inny radny. W wypełnianiu tych zada� b�d� 
korzystał z ustawy o samorz�dzie gminnym, Statutu Miasta Rzeszowa i z zasad wynikaj�cych 
 z dobrego obyczaju. Tym b�d� si� kierował pełni�c funkcj� poczynaj�c od dzi�”.   
 
Radny p. Kazimierz Gre� – podzi�kował radnym, którzy w trakcie wyborów oddali na 
niego swój głos. Pogratulował wyboru p. radnemu Waldemarowi Szumnemu. 
 
Prowadzenie obrad przej�ł radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta 
Rzeszowa. 
 
Radny p. Tomasz Kami�ski – w imieniu Klubu Radnych SLD powiedział: „Szanowni 
Pa�stwo Radni, przed nami seria pi�ciu punktów, które dotycz� tylko obsady stanowisk 
poszczególnych komisji Rady Miasta Rzeszowa. W Polsce mamy do czynienia ze zwyczajem, i� 
we wszystkich gremiach samorz�dowych, gdzie prawica ma wi�kszo�� nie ma mowy o �adnym 
consensusie, sprawy merytoryczne schodz� na plan dalszy, wybija si� bezwzgl�dna walka 
 o stanowiska i walka o stołki. Sytuacja jaka ma miejsce w Radzie Miasta Rzeszowa 
 w ostatnim czasie spowodowała, �e w imieniu Klubu Radnych SLD chciałbym wygłosi� 
krótkie o�wiadczenie: wobec łamania przez prawicow� wi�kszo�� w Radzie Miasta Rzeszowa 
podstawowych zasad kultury politycznej oraz elementarnych zasad demokracji i nie liczenia 
si� z drugim co do wielko�ci klubem radnych w Radzie Miasta Rzeszowa, Klubem Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej, który nie ma swojego przedstawiciela w Prezydium Rady Miasta, jak 
równie� w składzie Komisji Rewizyjnej, wobec kierowania si� przez radnych PiS i LPR tylko 
politycznymi  interesami własnych partii – w imieniu Klubu Sojuszu Lewicy Demokratycznej –
informuj�, �e Klub SLD nie b�dzie brał udziału w bezwzgl�dnej walce o stanowiska i podziale 
łupów politycznych, ani nie we�mie udziału w głosowaniu nad obsad� stanowisk 
poszczególnych przewodnicz�cych komisji. Dla Klubu Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej najwa�niejsze s� interesy Miasta i jego mieszka�ców, a nie polityczne 
interesy własnej formacji” (tekst o�wiadczenia stanowi zał�cznik do protokołu). 
 
Radny p. Robert Kultys – powiedział: „jako przewodnicz�cy Klubu Radnych Prawa 
 i Sprawiedliwo�ci chciałbym si� odnie�� do tego co radny p. Kami�ski wygłosił 
 w o�wiadczeniu. Je�eli to nie jest obłuda, co powiedział – to ja apeluj�, �eby Sojusz Lewicy 
Demokratycznej zgłosił swojego przedstawiciela do prac w Komisji Rewizyjnej Rady Miasta, 
bo jak na razie, to wygl�da na to, �e traktujecie nieobecno�� waszych członków w Komisjach, 
których sami wycofali�cie, jako tylko pretekst do obstrukcji i krytykowania prac Rady. 
Dlatego je�eli to nie jest obłuda zgło�cie swoich członków i nie stoi nic na przeszkodzie �eby 
wasi przedstawiciele zostali wybrani. Nikt nie odwoływał waszych członków, tylko sami 
wycofali�cie ich z prac w Komisji Rewizyjnej”. 
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Radny p. Konrad Fijołek – odnosz�c si� do wyst�pienia p. radnego R. Kultysa powiedział: 
„my opu�cili�my t� Komisj� ze wzgl�du na to jak nas w tej wła�nie Komisji traktowano. Tak 
samo, jak traktujecie drugi co do wielko�ci Klub Radnych zarówno w Radzie, jak 
 i w Prezydium i st�d te� taka była nasza decyzja. Od tamtej pory ani razu nie zabiegali�cie 
 o to, ani razu nie przyszli�cie na rozmowy do szefa klubu �eby porozmawia� o wa�nym 
problemie organizacyjnym  w naszej Radzie. 
Po drugie chciałbym zło�y� rezygnacj� z funkcji członka Komisji Skrutacyjnej powołanej na 
dzisiejszej sesji celem przeprowadzenia wyborów”. 
 
Ad.2. 
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie powołania Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa. 
Poprosił o zgłaszanie kandydatur. 
 
Radny p. Janusz Ramski – w imieniu Klubu Radnych Ligi Rodzin Polskich zgłosił 
kandydatur� radnej pani Janiny Bła�ej na Wiceprzewodnicz�c� Rady Miasta Rzeszowa. 
Powiedział: „Pani Janina Bła�ej jest doktorem nauk rolniczych, pracownikiem naukowo – 
dydaktycznym Uniwersytetu Rzeszowskiego. Jestem przekonany, �e o ile uzyska akceptacj� 
Wysokiej Rady, b�dzie nale�ycie wypełnia� powierzon� jej funkcj� Wiceprzewodnicz�cej 
Rady”. 
 
Nie zgłoszono innych kandydatów. 
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – zapytał radn� 
pani� Janin� Bła�ej, czy wyra�a zgod� na kandydowanie na Wiceprzewodnicz�c� Rady 
Miasta Rzeszowa. 
 
Radna p. Janina Bła�ej – wyraziła zgod� na kandydowanie na Wiceprzewodnicz�c� Rady 
Miasta Rzeszowa. 
 
Przyst�piono do powołania Komisji Skrutacyjnej celem przeprowadzenia wyboru 
Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Radny p. Ryszard Piekło – zgłosił do prac w Komisji Skrutacyjnej kandydatur� radnego 
 p. Andrzeja Szypuły. 
 
Radny p.  Andrzej Szypuła – wyraził zgod� na udział w pracach Komisji Skrutacyjnej. 
 
Radny p. Robert Kultys  - zgłosił kandydatur� radnego p. Marka Str�czka do prac 
w Komisji Skrutacyjnej.   
 
Radny p. Marek Str�czek – wyraził zgod� na udział w pracach Komisji Skrutacyjnej. 
 
Radny p. Waldemar Ostrowski - zgłosił kandydatur� radnego p. Antoniego Dudka do prac 
w Komisji Skrutacyjnej 
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Radny p. Antoni Dudek – wyraził zgod� na udział w pracach Komisji Skrutacyjnej. 
 
 
Zgłoszony skład Komisji Skrutacyjnej został przyj�ty ( „za” głosowało 21 radnych, głosów 
przeciwnych nie było,  nikt z  radnych  nie „wstrzymał si�” od głosu). 
 
 
Komisja Skrutacyjna przyst�piła do prac. 
 
Radny p. Andrzej Szypuła – Przewodnicz�cy Komisji Skrutacyjnej wybranej w celu 
przeprowadzenia wyborów na funkcj� Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa  - 
przedstawił karty do głosowania, wyja�nił sposób głosowania. Na karcie umieszczone jest 
nazwisko Pani Janiny Bła�ej i znajduj� si� 3 zapisy: „za”, „przeciw” i „wstrzymuj� si�”. 
Podobnie jak przy poprzednim głosowaniu nale�y obwódk� zakre�li� jedn� z trzech 
mo�liwo�ci, w przypadku gdyby były zakre�lone dwie, trzy lub te� �adna mo�liwo�� 
wówczas głos jest niewa�ny. 
 
Przyst�piono do tajnego głosowania. Przewodnicz�cy Komisji Skrutacyjnej wyczytywał 
imiennie według listy obecno�ci radnych (w trakcie głosowania nieobecna była radna 
p. Marta Niewczas), którzy otrzymywali karty do głosowania, udawali si� za parawan 
i wrzucali karty do urny, która wcze�niej została sprawdzona. 
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – zaproponował 
kontynuowanie porz�dku obrad w punkcie 10 - uchwała w sprawie wyra�enia zgody na 
dokonanie zamiany nieruchomo�ci pomi�dzy Gmin� Miasto Rzeszów a Elektrociepłowni� 
Rzeszów Spółka Akcyjna (druk nr: LIV/2/2006). 
 
Ad.10. 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
w imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyra�enia zgody na 
dokonanie zamiany nieruchomo�ci pomi�dzy Gmin� Miasto Rzeszów a Elektrociepłowni� 
Rzeszów Spółka Akcyjna (druk nr: LIV/2/2006), /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi 
zał�cznik nr 10 do protokołu/. 
 
Radny p. Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała 
prezentowany projekt uchwały. 
Równocze�nie poprosił pana Piwo�skiego o przedstawienie na mapach zamienianych 
nieruchomo�ci. 
 
 Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
przedstawił na rysunkach graficznych zamieniane nieruchomo�ci oraz poinformował, �e 
uchwała ma charakter porz�dkowy. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
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Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie wyra�enia 
zgody na dokonanie zamiany nieruchomo�ci pomi�dzy Gmin� Miasto 
Rzeszów a Elektrociepłowni� Rzeszów Spółka Akcyjna. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. Za 
przyj�ciem uchwały głosowało 21 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
 
Ad.11. 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
w imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyra�enia zgody na 
dokonanie zamiany nieruchomo�ci pomi�dzy Gmin� Miasto Rzeszów a Województwem 
Podkarpackim (druk nr: LII/4/2006), /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 
11 do protokołu/. 
 
Radny p. Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała 
prezentowany projekt uchwały. 
Równocze�nie poprosił pana Piwo�skiego o przedstawienie informacji na temat skutków 
finansowych podejmowanej uchwały. 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
odpowiedział, �e tryb post�powania przy dokonywaniu zamiany jest �ci�le okre�lony, 
a warto�� odszkodowania b�dzie ustalona według wyceny rzeczoznawców. Wst�pnie ta 
kwota jest wyszacowana na 200 000 złotych na rzecz Urz�du Marszałkowskiego. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie wyra�enia 
zgody na dokonanie zamiany nieruchomo�ci pomi�dzy Gmin� Miasto 
Rzeszów a Województwem Podkarpackim. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. Za 
przyj�ciem uchwały głosowało 21 radnych, głosów  przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
 
Ad.12. 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
w imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzier�awienia 
nieruchomo�ci poło�onej przy ul. Hetma�skiej w Rzeszowie (druk nr: LII/6/2006), /tekst 
uchwały wraz uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 12 do protokołu/. 
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Radny p. Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała 
prezentowany projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie 
wydzier�awienia nieruchomo�ci poło�onej przy ul. Hetma�skiej 
w Rzeszowie. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. Za 
przyj�ciem uchwały głosowało 25 radnych, głosów  przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad.13. 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
w imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzier�awienia 
nieruchomo�ci poło�onej przy ul. Łukasiewicza w Rzeszowie (druk nr: LII/7/2006), /tekst 
uchwały wraz uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 13 do protokołu/. 
 
Radny p. Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała 
prezentowany projekt uchwały pod warunkiem, �e okres dzier�awy zostanie skrócony z 15 do 
9 lat. Ta opinia Komisji jest jednomy�lna i podtrzymuje zasad� przyj�t� w tej kadencji Rady, 
�e nieruchomo�ci s� wydzier�awiane na okres nie dłu�szy jak 9 lat. 
 
Radny p. Karol W�sowicz – zapytał czy b�dzie nadzór nad wygl�dem architektury tego 
budynku ? 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
odpowiedział, �e b�dzie to budynek o charakterze stałym z przył�czami, wygl�dem 
dostosowany do budynków s�siednich. 
 
Radny p. Konrad Fijołek – zapytał, czy nie zachodzi obawa, �e inwestor wycofa si� 
z realizacji przedsi�wzi�cia gdy dzier�awa zostanie skrócona z 15 do 9 lat. 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
odpowiedział, �e odb�dzie si� przetarg nieograniczony i trudno dzisiaj mówi� o konkretnym 
inwestorze. 
 
Przyst�piono do głosowania nad poprawk� zgłoszon� przez Komisj� Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa dotycz�c� skrócenia okresu dzier�awy do 9 
lat, „za” poprawk� głosowało 21 radnych, nikt z radnych nie był przeciwny, 2 radnych 
„wstrzymało si�” od głosu. Poprawka Komisji została przyj�ta. 
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Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie 
wydzier�awienia nieruchomo�ci poło�onej przy ul. Łukasiewicza 
w Rzeszowie wraz ze zgłoszon� autopoprawk� o dzier�awie na okres 9 lat. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji z wprowadzon� 
autopoprawk�. Za przyj�ciem uchwały głosowało 22 radnych, 
głosów  przeciwnych nie było, 1 radny „wstrzymał si� od głosu”. 
 
Ad.14. 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
w imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzier�awienia 
nieruchomo�ci poło�onej przy ul. Szopena w Rzeszowie i zwolnienia z przetargowego 
zawarcia umowy (druk nr: LII/8/2006), /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi zał�cznik 
nr 14 do protokołu/. 
 
Radny p. Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, �e Komisja szczegółowo 
przedyskutowała przedstawiony projekt uchwały, jednak nie wypracowała opinii w tej 
sprawie. 
Przypomniał, �e Rada Miasta podj�ła uchwał� w sprawie przyst�pienia do opracowania 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego na omawianym terenie, były 
informacje o inwestorze który zadeklarował wybudowanie tam parkingu wielopoziomowego, 
dlatego zdaniem Komisji nale�y rozwa�y� mo�liwo�� wydzier�awienia tego terenu, ale tylko  
dla Klubu Sportowego RESOVIA i na okres 3,5 roku z okre�leniem okoliczno�ci 
wypowiedzenia warunków umowy. Zdaniem Komisji Klub Sportowy „Stal – Rzeszów” ju� 
otrzymał pomoc finansow� i dlatego zaproponowano wpisanie do umowy dzier�awy jednego 
klubu. 
 
Radna p. Maria Korczowska – powiedziała, �e jest niedopuszczalne aby parking 
zlokalizowany w bezpo�rednim s�siedztwie szpitala, przychodni, szkoły i targowiska stał si� 
parkingiem płatnym. Jej zdaniem ten parking musi pozosta� bezpłatny i dost�pny dla 
wszystkich mieszka�ców.  
 
Radny p. Jacek Kiczek – poparł stanowisko pani radnej Marii Korczowskiej. 
 
Radny p. Robert Kultys – powiedział, �e jak zostanie uchwalony Miejscowy Plan 
Zagospodarowania Przestrzennego dla omawianego terenu – to lokalizacja ta nabierze 
warto�ci komercyjnej. Prezydent Miasta ma uprawnienia i sam mo�e wydzier�awi� ten teren 
do 3 lat bez zgody Rady Miasta, w ramach swoich uprawnie�. 
 
Radny p. Kazimierz Gre� – zaproponował, aby odło�y� ten temat na miesi�c. Przez ten czas 
zostanie wypracowane wspólne stanowisko. 
 
Radna p. Janina Bła�ej – powiedziała, �e jej zdaniem jest niedopuszczalne �eby parking 
przy szpitalu stanowił własno�� klubu sportowego.  
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Radny p. Waldemar Ostrowski – zwrócił uwag�, �e w Rzeszowie działa wiele klubów 
sportowych i co si� stanie jak ka�dy z nich zwróci si� do Miasta o wydzier�awienie mu 
parkingu na prowadzenie działalno�ci komercyjnej. Je�eli ju� jest wola pomocy klubowi 
sportowemu, to Miasto posiada jeden parking płatny w centrum /przy UW/ i mo�na ten 
parking przekaza� na 3 lata klubowi.  
 
Radna p. El�bieta Dzier�ak – powiedziała, �e jest zdziwiona propozycj� Prezydenta Miasta, 
który proponuje utworzenie płatnego parkingu w centrum Miasta. „To przecie� Prezydent 
Miasta był przeciwny płatnemu parkowaniu w Mie�cie. Teraz stawia si� radnych w trudnej 
sytuacji bo je�eli zagłosuj� za przedstawion� uchwał� b�d� przeciwni bezpłatnemu 
parkowaniu, natomiast je�eli zagłosuj� przeciwko uchwale – to b�d� przeciwnikami 
rzeszowskiego sportu”.  
 
Radny p. Ryszard Piekło – przypomniał wniosek radnego Grenia i zaproponował 
skierowanie tego projektu uchwały do dalszych prac w Komisji. 
 
Przyst�piono do głosowania nad poprawk� zgłoszon� przez Komisj� Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa dotycz�c� skrócenia okresu dzier�awy do 
3,5 roku oraz zapisem, �e wydzier�awia si� parking dla Klubu Sportowego „Resovia”, „za” 
poprawk� głosowało 7 radnych, 14 radnych było przeciwnych, 5 radnych „wstrzymało si�” 
od głosu. Poprawka Komisji  nie została przyj�ta. 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie 
wydzier�awienia nieruchomo�ci poło�onej przy ul. Szopena w Rzeszowie 
i zwolnienie z przetargowego zawarcia umowy w wersji przedstawionej.  
                    Uchwała nie została przyj�ta. Za przyj�ciem uchwały 
głosowało 7 radnych, 14 głosów było przeciwnych, 5 radnych 
„wstrzymało si� od głosu”. 
 
 
Komisja Skrutacyjna przedstawiła wyniki wyborów na Wiceprzewodniczacego 
Rady Miasta Rzeszowa : 
 
Radny Pan Andrzej Szypuła - przedstawił protokół Komisji Skrutacyjnej dla 
przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa. 
         Na ogóln� liczb� 30 radnych , w sesji uczestniczyło wg listy obecno�ci 29 radnych. 
Głosów wa�nych oddano 21, głosów niewa�nych nie było. 
Zgłoszona kandydatka na Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa otrzymała 
nast�puj�c� ilo�� głosów : „za” – 19, „przeciw” – 1, „wstrzymuj�cy si�” – 1. 
 
W zwi�zku z powy�szymi wynikami głosowania, Komisja Skrutacyjna 
stwierdziła, �e Wiceprzewodnicz�c� Rady Miasta Rzeszowa została 
wybrana Pani Janina Bła�ej. 
 
( Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi zał�cznik nr 15, karty z głosowania stanowi� 
zał�cznik nr 16 do protokołu) . 
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Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – zło�ył 
gratulacje Pani Janinie Bła�ej – Wiceprzewodnicz�cej Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Radna p. Janina Bła�ej – Wiceprzewodnicz�ca Rady Miasta Rzeszowa – powiedziała: 
„Szanowni Pa�stwo ja chciałam bardzo serdecznie podzi�kowa�. Ten wybór traktuj� jako 
szczególne wyró�nienie ze strony Pa�stwa. Dzi�kuj� tym Pa�stwu którzy głosowali „za”, tym 
którzy byli „przeciw”, tym którzy si� „wstrzymali” oraz tym którzy nie brali udziału 
 w głosowaniu. Chc� powiedzie� tylko tyle, �e Pa�stwu i wszystkim mieszka�com naszego 
Miasta b�d� słu�y� na miar� swoich mo�liwo�ci i umiej�tno�ci”. 
 
Ad.3  
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie odwołania z funkcji Przewodnicz�cego Komisji Zdrowia Rady  
Miasta  Rzeszowa (projekt uchwały stanowi zał�cznik nr 17 do protokołu). 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie odwołania 
z funkcji Przewodnicz�cego Komisji Zdrowia Rady  Miasta  Rzeszowa. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. Za 
przyj�ciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów  przeciwnych nie 
było, 2 radnych wstrzymało si� od głosu. 
 
Ad.4 
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie odwołania z funkcji Przewodnicz�cego Komisji Porz�dku 
Publicznego i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi Rady  Miasta  Rzeszowa. (projekt 
uchwały stanowi zał�cznik nr 18 do protokołu). 
 
Radna p. Maria Korczowska – poprosiła o przedstawienie chocia� krótkiego uzasadnienia. 
 
Radny p. Jacek Kiczek – Przewodnicz�cy Komisji Porz�dku Publicznego i Współpracy 
z Samorz�dami Osiedlowymi – poinformował, �e wyraził ch�� pracy w innej Komisji Rady 
Miasta. 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie odwołania 
z funkcji Przewodnicz�cego Komisji Porz�dku Publicznego i Współpracy 
z Samorz�dami Osiedlowymi Rady  Miasta  Rzeszowa. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. Za 
przyj�ciem uchwały głosowało 16 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
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Ad.5 
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie powołania Przewodnicz�cego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta  
Rzeszowa (projekt uchwały stanowi zał�cznik nr 19 do protokołu). 
 
Radny p. Robert Kultys – zgłosił kandydatur� radnego p. Jacka Kiczka na 
przewodnicz�cego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Rzeszowa.  
 
Radny p. Jacek Kiczek – wyraził zgod� na kandydowanie. 
 
Radny p. Kazimierz Gre� – poprosił o informacje, „czy radny p. Jacek Kiczek ma 
do�wiadczenie w pracy w Komisji Rewizyjnej, bo kierowanie Komisj� Rewizyjn� jest to 
wielkie wyró�nienie, ale i wielki obowi�zek”? 
 
Radny p. Jacek Kiczek – odpowiedział: „ nie mam do�wiadczenia w pracy w Komisji 
Rewizyjnej, poniewa� po raz pierwszy jestem radnym w tej kadencji. Mam zdany egzamin na 
rady nadzorcze. Jest to zakres podobny jak zakres pracy Komisji Rewizyjnej. Egzamin zdałem 
w 1999 roku z najwy�sz� lokat�, mo�na to sprawdzi� w Ministerstwie Skarbu Pa�stwa miałem 
99 punktów”.  
 
Nie zgłoszono innych kandydatów, nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie powołania 
Przewodnicz�cego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Rzeszowa. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. Za 
przyj�ciem uchwały głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad.6 
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie powołania Przewodnicz�cego Komisji Zdrowia Rady Miasta  
Rzeszowa (projekt uchwały stanowi zał�cznik nr 20 do protokołu). 
 
Radny p. Robert Kultys – zgłosił kandydatur� radnego p. Jacka Gołubowicza na 
przewodnicz�cego Komisji Zdrowia Rady Miasta Rzeszowa.  
 
Radny p. Jacek Gołubowicz  – wyraził zgod� na kandydowanie. 
 
Radny p. Kazimierz Gre� – powiedział, �e nie ma uwag do zgłoszonej kandydatury, gdy� 
radny p. Jacek Gołubiowicz pełni�c funkcj� Wiceprezydenta Miasta był odpowiedzialny za 
słu�b� zdrowia. 
 
Nie zgłoszono innych kandydatów, nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
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Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie powołania 
Przewodnicz�cego Komisji Zdrowia Rady Miasta Rzeszowa. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. Za 
przyj�ciem uchwały głosowało 18 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad.7 
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie powołania Przewodnicz�cego Komisji Porz�dku Publicznego 
i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi Rady  Miasta  Rzeszowa (projekt uchwały 
stanowi zał�cznik nr 21 do protokołu). 
 
Radny p. Janusz Ramski – zgłosił kandydatur� radnego p. Ryszarda Piekło na 
przewodnicz�cego Komisji Porz�dku Publicznego i Współpracy z Samorz�dami 
Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa.  
 
Radny p.Ryszard Piekło – wyraził zgod� na kandydowanie. 
 
Nie zgłoszono innych kandydatów, nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie powołania 
Przewodnicz�cego Komisji Porz�dku Publicznego i Współpracy 
z Samorz�dami Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. Za 
przyj�ciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad.15. 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
w imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia 
słu�ebno�ci przejazdu i przechodu (druk nr: LIV/1/2006),/tekst uchwały wraz uzasadnieniem 
stanowi zał�cznik nr 22 do protokołu/. 
 
Radny p. Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała 
prezentowany projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie 
ustanowienia słu�ebno�ci przejazdu i przechodu. 
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                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. Za 
przyj�ciem uchwały głosowało 21 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
W zwi�zku z tym, �e punkt 22 (Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na 
wniesienie jako udziału niepieni��nego (aportu) prawa własno�ci 
nieruchomo�ci zabudowanej, poło�onej przy ul. Okrzei w Rzeszowie na rzecz  
Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. w Rzeszowie (druk nr: 
LII/16/2006) przyj�tego porz�dku obrad znajduje si� w zakresie spraw 
omawianych obecnie, temat zgodnie postanowiono przesun�� i realizowa� 
obecnie. 
 

Ad.22. 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
w imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyra�enia zgody na 
wniesienie jako udziału niepieni��nego (aportu) prawa własno�ci nieruchomo�ci 
zabudowanej, poło�onej przy ul. Okrzei w Rzeszowie na rzecz  Rzeszowskiej Gospodarki 
Komunalnej Spółka z o.o. w Rzeszowie (druk nr: LII/16/2006, /tekst uchwały wraz 
uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 23 do protokołu/. 
 
Radny p. Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała 
prezentowany projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie wyra�enia 
zgody na wniesienie jako udziału niepieni��nego (aportu) prawa własno�ci 
nieruchomo�ci zabudowanej, poło�onej przy ul. Okrzei w Rzeszowie na 
rzecz  Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. w Rzeszowie. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej.  
 Za  przyj�ciem uchwały głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad. 16. 
 
Pan Grzegorz Róg  – Projektant, architekt z Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – 
w imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do 
sporz�dzenia zmiany  Nr 134/5/2006 Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
Nr 29/9/2000 zespołu usług nauki, usług komercyjnych oraz zabudowy mieszkaniowo - 
usługowej pomi�dzy ulicami Wetli�sk� i Bieszczadzk� w Rzeszowie (druk nr: LII/9/2006), 
/tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 24 do protokołu, tekst wyst�pienia 
stanowi zał�cznik nr 25 do protokołu/. 
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Radny p. Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała prezentowany 
projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie 
przyst�pienia do sporz�dzenia zmiany  Nr 134/5/2006 Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 29/9/2000 zespołu usług nauki, usług 
komercyjnych oraz zabudowy mieszkaniowo - usługowej pomi�dzy ulicami 
Wetli�sk� i Bieszczadzk� w Rzeszowie. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad. 17. 
 
Pani Janina Nowak – Zast�pca Dyrektora Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 132/3/2006 w rejonie ul. 
B. �miałego w Rzeszowie (druk nr: LII/11/2006), /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi 
zał�cznik nr 26 do protokołu, tekst wyst�pienia stanowi zał�cznik nr 27 do protokołu/. 
 
Radny p. Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała prezentowany 
projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie 
przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 132/3/2006 w rejonie ul. B. �miałego w Rzeszowie.  
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 21 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, 1 radny wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad. 18. 
 
Pani Janina Nowak – Zast�pca Dyrektora Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 131/2/2006 przy ul. Olbrachta 
w Rzeszowie (druk nr: LII/12/2006), /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 
28 do protokołu, tekst wyst�pienia stanowi zał�cznik nr 29 do protokołu/. 
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Radny p. Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała prezentowany 
projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie 
przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 131/2/2006 przy ul. Olbrachta w Rzeszowie.  
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 23 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad. 19. 
 
Pani Marta Trybus – projektant, architekt z Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – 
w imieniu Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do 
sporz�dzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 135/6/2006 na 
osiedlu Baranówka IV w Rzeszowie /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 
30 do protokołu, tekst wyst�pienia stanowi zał�cznik nr 31 do protokołu/. 
 
Radny p. Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała prezentowany 
projekt uchwały. Wyja�nił, �e tu� przed sesj� zgłosił si� do niego mieszkaniec, który wnosi 
w�tpliwo�ci do tego planu. Zwrócił si� do Rady Miasta o wysłuchanie uwag mieszka�ca, 
który ma pewne w�tpliwo�ci do przedstawianego planu. Poprosił, aby przedstawił informacje 
na temat, jakie interesy mieszka�ców s� zagro�one, je�eli Rada Miasta podejmie uchwał� 
o przyst�pieniu do opracowania tego planu.  
 
Radni wyrazili zgod�, aby głos zabrał mieszkaniec zainteresowany terenem obj�tym 
opracowaniem. 
 
Pan Grzegorz Bochnia - mieszkaniec Miasta Rzeszowa – powiedział: „przed chwil� 
usłyszeli�my o tym, �e przyst�pienie do sporz�dzenia planu wynika z faktu i� inwestor zło�ył 
wniosek, którego realizacja mo�e spowodowa�, �e nie mo�na b�dzie zrealizowa� celu 
publicznego, który zgodnie ze Studium ma by� zlokalizowany na omawianym terenie. Pytanie: 
jak to jest, �e w ubiegłym roku na terenie te� przeznaczonym na cel publiczny, szkoł� 
podstawow� został wydany dokument pozwolenie na budow� budynku mieszkalnego 
wielorodzinnego, a je�eli inny inwestor składa wniosek – to wydanie pozwolenia jest 
niemo�liwe. Jakie s� kryteria wydawania pozwole� na budow�. Dla jednego inwestora 
w s�siedztwie jest mo�liwe wydanie takiej decyzji, a dla drugiego nie i �eby temu zapobiec 
natychmiast przyst�puje si� do zmiany planu ?”  
       
Pani Marta Trybus – projektant, architekt z Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – 
odpowiedziała: „wydawanie decyzji pozwolenie o warunkach zabudowy, nie jest kompetencj� 
Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa. Natomiast je�eli do Biura Rozwoju kierowane jest zapytanie  
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o mo�liwo�� zlokalizowania danego obiektu na terenie Miasta, w miejscu gdzie planowane 
było usytuowanie usług publicznych – to Biuro Rozwoju tak� opini� wydaje, w oparciu 
 o dokonane analizy i obowi�zuj�ce Studium”. 
 
Pan Grzegorz Bochnia - mieszkaniec Miasta Rzeszowa – powiedział: „ ja chc� wykaza�, �e 
kryterium przyst�powania do opracowa� zmian planów zagospodarowania przestrzennego 
uzale�nione jest od uznaniowo�ci urz�dników, a nie rzeczywistych potrzeb Miasta. 
W zwi�zku z tym czy jest jaka� procedura, która mówi przy których wnioskach nale�y 
przyst�powa� do sporz�dzenia zmiany planu, a przy których nie nale�y?” Poprosił 
o „ cofni�cie tego projektu uchwały do Komisji, celem wyja�nienia pewnych rzeczy”. 
 
Pani Marta Trybus – projektant, architekt z Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – 
odpowiedziała: „ka�dorazowo, kiedy Wydział Architektury zwraca si� do Biura Rozwoju 
Miasta Rzeszowa o wydanie opinii w sprawie lokalizacji inwestycji na terenach, na których 
wcze�niej lub obecnie jest obszar rezerwowany na cel publiczny, Biuro Rozwoju tak� opini� 
przygotowuje w oparciu o analizy. Je�eli w wyniku analiz oka�e si�, �e realizacja celu 
publicznego jest potrzebna, wówczas Biuro Rozwoju przedkłada propozycj� przyst�pienia do 
opracowania planu na ten teren”.   
 
Pan Andrzej Skotnicki – Dyrektor Wydziału Architektury Urz�du Miasta Rzeszowa – 
wyja�nił: „ w przypadku braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, a tak 
jest w tej sytuacji, któr� tutaj mamy zło�enie wniosków o ustalenie warunków zabudowy przez 
kogokolwiek, je�eli na tym terenie uprzednio obowi�zuj�cy plan przewidywał realizacj� 
obiektów lub urz�dze� zabezpieczaj�cy tzw. cel publiczny – to do dwóch miesi�cy (od dnia 
zło�enia tego wniosku) Rada Miasta Rzeszowa ma prawo podj�� uchwał� o przyst�pieniu do 
opracowania planu w celu dalszego rezerwowaniu tego terenu na cele publiczne. Natomiast 
je�eli do dwóch miesi�cy Rada Miasta nie podejmie takiej uchwały – to wydaje si� tak� 
decyzj� administracyjn�, która b�dzie zgodna z procedur� zapisan� w ustawie o planowaniu 
przestrzennym, mo�e to by� inna budowla ni� zapisana wcze�niej, poniewa� wcze�niejsze 
zapisy staj� si� nie obowi�zuj�ce. Wniosek, który został pozytywnie załatwiony o którym pan 
mieszkaniec wspomniał, opiewał na s�siedni teren poło�ony poza zasi�giem obszaru 
przeznaczonego na cele publiczne ”.    
    
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie 
przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 135/6/2006 na osiedlu Baranówka IV w Rzeszowie. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 24 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, 2 radnych wstrzymało si� od głosu. 
 
Ad. 20. 
 
Pani Janina Nowak – Zast�pca Dyrektora Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu  
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Zagospodarowania Przestrzennego Nr 115/23/2005 w rejonie al. W. Witosa w Rzeszowie 
 (druk  nr: LIV/3/2006) (druk nr: LII/12/2006). Poinformowała, �e chodzi tutaj o teren 
zielony, publiczn� ziele� parkow� urz�dzon�. Teren ten wraz z s�siednimi terenami 
przyległymi stworzy obszar zieleni, niezb�dny dla mieszka�ców s�siednich osiedli. Powstanie 
park, który równocze�nie b�dzie filtrem od uci��liwo�ci od ul. Witosa. /tekst uchwały wraz 
uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 32 do protokołu, tekst wyst�pienia stanowi zał�cznik nr 
33 do protokołu/. 
 
Radny p. Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała prezentowany 
projekt uchwały. 
 
Radny p. Janusz Ramski – poprosił o przedstawienie na rysunku graficznym terenów 
zielonych, których cz��ci� jest obszar uchwalanego planu. Zapytał o teren s�siedni poło�ony 
po stronie północnej. 
 
Pan Janina Nowak – Zast�pca Dyrektora Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – 
poinformowała, �e teren o którym mówi uchwała jest nieprzydatny pod zabudow� 
mieszkaniow� i dlatego jest przeznaczony pod ziele�. S�siedni du�y obszar zabudowy 
mieszkaniowej zlokalizowanej w pobli�u potrzebuje terenów zielonych i tutaj wyst�puj� 
warunki dla jej stworzenia. 
 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie uchwalenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 115/23/2005 
w rejonie al. W. Witosa w Rzeszowie. 
                    Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 27 radnych, głosów  przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad. 21. 
 
Pan Grzegorz Róg  – projektant, architekt z Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – 
w imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do 
sporz�dzenia zmiany  Nr 13/8/2005 Studium Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta Rzeszowa przy ul. Lubelskiej w Rzeszowie (druk nr: XLIX/5/2005). 
Wyja�nił, �e do Prezydenta Miasta Rzeszowa został zło�ony wniosek o zmian� miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego przy ul. Lubelskiej w Rzeszowie, planu 
„Staromie�cie – Wygoda” i „Staromie�cie – Wełówka”. We wniosku jest mowa o lokalizacji 
w tym terenie obiektów handlowych powy�ej 2000 m2. Taka zmiana planu miejscowego 
wymaga uprzednio zmiany Studium Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta Rzeszowa w zakresie wskazania na tym terenie obszaru na którym 
dopuszcza si� lokalizacj� takich obiektów  /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi 
zał�cznik nr 34 do protokołu, tekst wyst�pienia stanowi zał�cznik nr 35 do protokołu/. 
Przedstawił rysunki graficzne. 
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Radny p. Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa – poinformował, �e „ Komisja wnioskuje o zdj�cie tego tematu z porz�dku 
obrad sesji z uwagi na sytuacj� komunikacyjn�. Wnioskodawca zmiany tego Studium chce 
wybudowa� tam ponad 110 000 m2 powierzchni komercyjnej, co w porównaniu z jednym 
hipermarketem REAL – to jest ponad 10 razy wi�cej. Problem polega na tym, �e cały ten 
obszar północny je�eli ma by� skomunikowany z obszarem południowym województwa 
(mówi�c umownie) wisi na jednym Wiadukcie Tarnobrzeskim. Dlatego Komisja w dyskusji 
zawnioskowała: „bez wiedzy jak b�d� realizowane w bie��cym roku bud�etowym inwestycje, 
które Rada przyj�ła w bud�ecie, a wi�c „most sko�ny”, „poł�czenie du�ej obwodnicy 
 z autostrad�”, czy wreszcie „zako�czenie małej obwodnicy”, której fragment poło�ony jest 
na północ od tego terenu. Bez perspektywy inwestycyjnej tych zamierze� trudno jest mówi� 
 o takiej ilo�ci komercyjnego handlu”. 
 
Radny p. Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa -  powiedział: „chciałem si� wypowiedzie� w podobnym 
duchu jak Pan Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej. W prasie z ubiegłego 
tygodnia wyczytałem, �e Pan Prezydent powiedział (bo jedna z poprawek do bud�etu mówi 
�eby opracowa� dokumentacj� i okre�li� przebieg małej obwodnicy północnej od ulicy 
Ciepłowniczej), i� nie b�dzie tego realizował (przytacza to Pan redaktor Chłodnicki jako 
wypowied� Pana Prezydenta). W takim razi jak b�dzie obsługiwany komunikacyjnie teren 50 
hektarów powierzchni komercyjnej ?”       
 
Radny p. Zdzisław Dara� – powiedział: „ chciałbym prosi� Pana Prezydenta o odpowied� 
na pytanie: czy polega na prawdzie to, �e jest projekt aby lini� kolejow� która biegnie na linii 
wschód – zachód wyprostowa� i dworzec kolejowy miałby by� zlokalizowany w okolicy 
lotniska w Jasionce. Czy w tej sprawie Ratusz ma jakie� informacje ?”. 
 
Pan Grzegorz Róg  – Projektant, architekt z Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – 
uzupełnił swoj� wcze�niejsz� wypowied� mówi�c: „obecnie obowi�zuj�cy program 
wynikaj�cy z tych dwóch obowi�zuj�cych planów miejscowych przeznacza w sumie ok. 24 
hektarów terenu pod zabudow� usługow�, co po takim pobie�nym przeliczeniu ustala 
mo�liwo�� zagospodarowania tego terenu ok. 200 000 m2 powierzchni u�ytkowej pod handel 
i usługi. Z zastrze�eniem, �e nie mog� tam by� zlokalizowane obiekty handlowe o powierzchni 
sprzeda�y powy�ej 2000 m2".  
 
Radny p. Karol W�sowicz – powiedział: „ inwestor na posiedzeniu Komisji Gospodarki 
Przestrzennej zaprezentował wst�pny projekt obiektów planowanych do realizacji na 
omawianym obszarze. Takie obiekty s� nie do przyj�cia. To jest tragedia, takie baraki jaki 
pokazano – to w Rzeszowie jeszcze takich nie było. W zwi�zku z tym powinna by� 
przedstawiona koncepcja obiektu, który wygl�dem by nawi�zywał do planowanego osiedla, 
bo przecie� s� ju� koncepcje wypracowane przez spółdzielnie mieszkaniow�. Ta inwestycja 
musi architektonicznie nawi�zywa� do s�siednich budynków, mie� kształt i sens. My�l�, �e 
musi tam by� wło�one jeszcze du�o pracy, aby była mo�liwo�� �eby inwestor mógł wej�� 
z realizacj� w ten teren. Dodatkowo inwestor powinien okre�li� si� co do mo�liwo�ci 
inwestowania w inne obiekty infrastruktury miejskiej nie zwi�zane bezpo�rednio z planowan� 
inwestycj�. My�l�, �e nie nale�y tego projektu ani odrzuca�, ani te� uchwala� ale po prostu 
nadal nad nim pracowa�. Wydaje mi si� to by� najsensowniejszym rozwi�zaniem na dzi�”. 
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Radny p. Ryszard Piekło – powiedział: „ po raz pierwszy mamy do czynienia z odpowiednio 
dobr� lokalizacj� centrum handlowego. Wszystkie centra handlowe pocz�wszy od 1990 roku 
s� lokalizowane w centrum Miasta. Je�eli jest koncepcja lokalizacji na peryferiach Miasta, to 
czy nie powinni�my pozwoli�, aby tam powstało takie centrum. Ja my�l�, �e tak. Przecie� tam 
ma przebiega� droga S-19, autostrada A-4. Taka infrastruktura komunikacyjna przemawia za 
tym �eby rozpatrywa� tak� inwestycj� wła�nie w tym miejscu. Drug� kwesti� jest czynnik 
społeczny, wła�ciciele nieruchomo�ci od 20 lat nie mog� nic zrobi� na swoich terenach, ani 
ich sprzeda� ani na nich inwestowa�. Inn� kwesti� jest, �e dzisiaj przyst�piliby�my tylko do 
zmiany zapisów w Studium. Pó�niej przyjdzie czas na zmiany planów miejscowych, 
a wówczas b�dzie czas na dokonywanie zapisów mówi�cych o przebiegu tras 
komunikacyjnych. Dlatego bardzo prosz� �eby nie odrzuca� tego, �eby tej inwestycji da� 
szans�”. 
 
Przyst�piono do głosowania nad wnioskiem o zdj�cie omawianego projektu 
uchwały z porz�dku obrad i skierowaniem go do dalszych prac w Komisji. 
Za wnioskiem głosowało 15 radnych, 10 radnych było przeciwnych, 
5 radnych wstrzymało si� od głosu. 
Wniosek został przyj�ty. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
zmiany Nr 13/8/2005 Studium Uwarunkowa� i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa przy ul. Lubelskiej 
w Rzeszowie została zdj�ta z porz�dku obrad. 
 
Ad. 23 
 
Pan Tadeusz Zelwach – Zast�pca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji Urz�du Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czysto�ci i porz�dku na terenie 
Miasta Rzeszowa (druk nr: LIII/1/2006). Wyja�nił, �e przedstawiony projekt uchwały jest 
spowodowany zmianami przepisów ustawowych i poprzez podj�cie tej uchwały obecnie 
obowi�zuj�cy w Rzeszowie Regulamin zostanie dostosowany do nowych przepisów /tekst 
uchwały wraz uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 36 do protokołu/. 
 
Radny p. Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała 
prezentowany projekt uchwały. 
 
Radny p Adolf Gubernat – powiedział: „poniewa� ja mieszkam w dzielnicy domków 
jednorodzinnych, ja chciałbym si� dowiedzie� jaki b�dzie czas na wprowadzenie tych ustale� 
zawartych w przedstawionej uchwale ?” 
 
Pan Tadeusz Zelwach – Zast�pca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji Urz�du Miasta Rzeszowa – odpowiedział, �e „wprawdzie w uchwalonym 
wcze�niej Regulaminie znajdował si� przepis o selektywnej zbiórce odpadów, to jednak ten 
przepis obligatoryjnie nie obowi�zywał. Natomiast tutaj wprowadzony jest obligatoryjny 
warunek zbiórki odpadów. W mie�cie Rzeszowie ju� funkcjonuje system i jest ju� ponad 900  
pojemników na selektywn� zbiórk� odpadów. Oprócz tego setki pojemników wprowadza firma 
zajmuj�ca si� unieszkodliwianiem odpadów niebezpiecznych. 
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 Obecnie wprowadzany Regulamin jest ju� cz��ciowo realizowany, a pozostałe punkty b�d� 
wprowadzane stopniowo do realizacji. Po uchwaleniu tego Regulaminu w terminie do 13-go 
kwietnia musimy ustali� zasady warunków technicznych jakie musz� spełnia� 
przedsi�biorstwa, które b�d� odbiera� odpady. Warunki odbioru odpadów b�d� 
indywidualnie ustalane pomi�dzy odbiorc�, a dostawc� ”. 
 
Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie uchwalenia 
Regulaminu utrzymania czysto�ci i porz�dku na terenie Miasta Rzeszowa. 
                                  Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 19 radnych, głosów  przeciwnych 
nie było, 2 radnych wstrzymało si� od głosu. 
 
Ad. 24 
 
Pan Wiesław Jurek – Dyrektor Miejskiej Administracji Targowisk i Parkingów -  
w imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały zmieniaj�cej uchwał� w sprawie 
targowisk oraz regulaminów miejskich placów targowych (druk nr: LIII/2/2006), /tekst 
uchwały wraz uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 37 do protokołu/. Wyja�nił, �e zmiana 
dotyczy wprowadzenia handlu artykułami przemysłowymi na targowisku przy ul. Targowej 
w Rzeszowie. 
 
Radny p. Jacek Kiczek – w imieniu Komisji Porz�dku Publicznego i Współpracy 
z Samorz�dami Osiedlowymi – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
 

Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały zmieniaj�cej uchwał� 
w sprawie targowisk oraz regulaminów miejskich placów targowych. 
                                  Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 21 radnych, 1 radny był 
przeciwny, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad. 25 
 
Pani Luciana Rozborska – Dyrektor Miejskiego O�rodka Pomocy Społecznej 
w Rzeszowie - w imieniu Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
przekształcenia placówki opieku�czo – wychowawczej (druk nr: LII/1/2006), / projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 38 do protokołu/. Wyja�niła, �e cały 
projekt wynika z faktu, i� cały Dom Dziecka obejmuje całodobow� opiek� 60-ciu 
wychowanków do 18 roku �ycia i w formie dotychczasowej jest niezgodny z  aktualnie 
obowi�zuj�cym (od 1-go stycznia przyszłego roku) rozporz�dzeniem Ministra Pracy i Polityki 
Społecznej. Istniej�ca placówka posiada korzystn� baz� lokalow�, która posiada dwa 
oddzielne budynki poł�czone ł�cznikiem, co umo�liwia utworzenie oddzielnych placówek 
z odr�bnymi wej�ciami.     
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Radna p. Maria Korczowska – Przewodnicz�ca Komisji Rodziny i Pomocy Społecznej 
Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
 

Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie 
przekształcenia placówki opieku�czo – wychowawczej. 
                                  Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 20 radnych, głosów  przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad. 26 
 
Pani Luciana Rozborska – Dyrektor Miejskiego O�rodka Pomocy Społecznej 
w Rzeszowie - w imieniu Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
warunków odpłatno�ci za pomoc udzielon� w zakresie do�ywiania (druk nr: LIII/3/2006), / 
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 39 do protokołu/.  
 
Radna p. Maria Korczowska – Przewodnicz�ca Komisji Rodziny i Pomocy Społecznej 
Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały, uznaj�c prezentowan� uchwał� jako cenn� inicjatyw� 
umo�liwiaj�c� ubogim rodzinom bezpłatnie lub za niewielk� odpłatno�ci� korzystanie ze 
stołówek. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
 

Przyst�piono do głosowania nad przyj�ciem uchwały w sprawie warunków 
odpłatno�ci za pomoc udzielon� w zakresie do�ywiania. 
                                  Uchwała została przyj�ta w wersji przedstawionej. 
Za przyj�ciem uchwały głosowało 22 radnych, głosów  przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał si� od głosu. 
 
               W trakcie obrad LIV sesji Rady Miasta Rzeszowa zawitał pan Mieczysław 
Janowski – Poseł do Parlamentu Europejskiego. Prowadz�cy obrady radny p. Antoni 
Kopaczewski – Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa powitał go�cia i poprosił go 
o zabranie głosu. 
  
Pan Mieczysław Janowski – Poseł do Parlamentu Europejskiego – „Panie 
Przewodnicz�cy, Panie i Panowie Radni Miasta Rzeszowa, Szanowni Panowie Prezydenci, 
Szanowni Pa�stwo ! 
Nie było moim zamiarem wyst�powa� tutaj dzisiaj poniewa� tak si� składa, �e w Parlamencie 
Europejskim mamy tak zwany �ółty tydzie� przeznaczony na prac� w poszczególnych krajach, 
a to si� nakłada z tym �e mamy koniec karnawału i w wielu krajach Europy zachodniej ró�ne 
błaze�stwa si� dziej�, wi�c �eby tego nie było Parlament Europejski w tym czasie nie pracuje.  
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Ja ten czas spo�ytkowuje na wiele spotka� i  poniewa� jest dzisiaj sesja wi�c jestem tutaj. 
Najpierw chciałbym pogratulowa� osobom, które obj�ły odpowiedzialne funkcje 
w samorz�dzie Miasta Rzeszowa i chciałbym �yczy� dobrej pracy dla dobra Miasta. To nie 
przypadkowa zbie�no�� słów, mam nadziej� �e ta ko�cówka kadencji taka b�dzie. W sposób 
szczególny chc� pozdrowi� Pa�stwa Radnych z nowych, przył�czonych do Rzeszowa sołectw – 
pozdrawiam Pa�stwa pi�knie. 
Pan Przewodnicz�cy Kopaczewski wspomniał o bardzo wa�nych kwestiach, które dotycz� 
całego Kraju, a wi��� si� z tymi �rodkami, które Polska mo�e (u�ywam celowo tego 
okre�lenia) otrzyma� z Unii Europejskiej. Ja chc� rozwia� pewne mity i pewne 
niedopowiedzenia, które zaistniały z ró�nych przyczyn, to co zostało osi�gni�te w grudniu 
przez Pana Premiera Marcinkiewicza to nie jest finał. Musimy doprowadzi� do kompromisu 
pomi�dzy trzema podmiotami: Rad� Europejsk�, Parlamentem Europejskim i Komisj� 
w sprawie perspektywy finansowej na lata 2007 –2013. Tego jeszcze nie ma. Trwaj� bardzo 
intensywne prace �eby to miało miejsce i by� mo�e w maju lub czerwcu takie rozwi�zanie si� 
pojawi. S�dz�, �e ono nie b�dzie gorsze ni� to ustalenie, które zostało przyj�te przez 
Premierów w grudniu, a w kuluarach opowiada si�, �e mo�e ono by� o 5 promili, mo�e to 
drobiazgi, ale przeliczane na miliardy Euro to co� znaczy. Równie� Polska by na tym co� 
skorzystała. Mitem jest twierdzenie, �e bazowanie na bud�etach jednorocznych Unii 
Europejskiej (bo to ewentualno�� nieprzyj�cia tego porozumienia) jest lepsze – no nie jest 
lepsze bo b�dziemy odtwarzali stary układ z roku 2006 (bo ten bud�et obowi�zuje) i te 
wszystkie przedsi�wzi�cia, wielkie inwestycje obj�te na przykład funduszem spójno�ci byłyby  
pod wielkim znakiem zapytania. Moim zdaniem Polska by na tym nie zyskała, a Polska 
w ci�gu tych 7 lat które nadejd� 2007-2013 mo�e z kasy Unii Europejskiej otrzyma� kwot� 
rz�du 91 miliardów Euro, a wpłaci� nieco ponad 20 miliardów Euro. Kwota, która mo�e do 
nas wpłyn�� to jest kwota przekraczaj�ca ponad 70 miliardów Euro. Oprócz tego pewne 
�rodki, znacznie mniejsze od tego Polska mo�e otrzyma� i ju� otrzymuje z Funduszu, który 
tworz� Pa�stwa Europejskiego Obszaru Gospodarczego, a zwłaszcza Norwegia i Islandia. 
Teraz najwa�niejsze jest to, aby ze strony Polski było wszystko przygotowane aby te �rodki 
mogły by� spo�ytkowane. Wła�ciwe projekty i współfinansowanie. Chciałbym zwróci� uwag� 
Pa�stwa, �e to współfinansowanie ze strony polskich podmiotów pozarz�dowych (Rz�d nie 
mo�e korzysta� z tych �rodków), a wi�c w szczególno�ci finansowanie ze strony samorz�du 
jest na poziomie 15%. Wcze�niej było 25%. Jest omawiana kolejna wa�na kwestia dotycz�ca 
podatku VAT – my mamy bardzo wysoki podatek VAT, relatywnie wysoki, 22% – dlatego 
je�eli ten VAT byłby zwracalny – to Polska by na tym jeszcze skorzystała. My�my takie 
sugestie wyra�ali i Parlament Europejski ich nie przyj�ł, ale po tych decyzjach grudniowych 
by� mo�e zostanie to zmodyfikowane, w ramach wspólnych ustale� i to by dotyczyło 
wszystkich krajów członkowskich Unii, w�ród nich ta nowa dziesi�tka, a w�ród tych pa�stw 
Polska. Kolejny element bardzo wa�ny dotyczy terminu rozliczenia, zwłaszcza inwestycji 
du�ych - to jest tak zwana zasada N+2 mówi�ca o tym w jakim czasie od momentu 
rozpocz�cia inwestycji musi ona by� zako�czona. Sugestie s� takie i na razie obowi�zuje takie 
rozwi�zanie, �e b�dzie to rok dany plus dwa lata. My walczymy o to, �eby to był rok dany plus 
trzy lata dla krajów nowych. I znów odzywaj� si� Grecja i Hiszpania i ich głosy s� najsilniej 
akcentowane, �e je�eli N+3 to dla wszystkich. 
Kolejne tematy bardzo wa�ne dla samorz�du, to jest kwestia pomocy dla rodzin (zwłaszcza 
dla rodzin ubogich), jest kwestia budownictwa społecznego. Chcieli�my bardzo, �eby �rodki 
z funduszy strukturalnych mogły by� tak�e przeznaczone na takie budownictwo. Na razie to 
nie jest uwzgl�dnione, ale prawdopodobnie b�dzie uwzgl�dnione.  
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Na dzi� moja pro�ba i moja sugestia do Pa�stwa Radnych jest taka oto aby w tych 
programach, które Pa�stwo macie przyj�te, które dotycz� rozwoju Miasta Rzeszowa ró�nych 
dziedzin �ycia, nie tylko tej infrastruktury – powiedziałbym twardej, a wi�c dotycz�cych na 
przykład: dróg, inwestycji ochrony �rodowiska – ale tak�e innej dotycz�cej obiektów 
zwi�zanych z nauk�, kultur�, �eby�cie Pa�stwo mieli przygotowan� dokumentacj�. Całe 
szcz��cie – uwa�am – �e zostało powołane Ministerstwo Rozwoju Regionalnego (my�my to 
próbowali zrobi� znacznie wcze�niej). Mam nadziej�, �e zostanie to zrobione w sposób 
wła�ciwy, znowelizowana ustawa o zamówieniach publicznych, tak �eby nie zaniedba� 
podstawy, to znaczy ochrony �rodków publicznych przed deprawacj�, przed kradzie�� – 
nazwijmy rzecz po imieniu. Ochrona �rodków publicznych polega na tym, �e s� one 
wydatkowane racjonalnie i przynosz� najwi�ksze korzy�ci. W tej chwili, w niektórych 
sytuacjach, tworzy si� tak skomplikowane sytuacje, �e rozstrzygniecie takiego, czy innego 
przetargu przebiega bardzo długo i traci si� z tego tytułu. Przechodz�c na nasze podwórko 
lokalne, my�l� �e wszyscy zgodzimy si� z tym, i� najwa�niejsze s� inwestycje dotycz�ce 
infrastruktury komunikacyjnej, dotycz�ce dróg szybkiego ruchu, a zwłaszcza tej drogi 
oznaczonej symbolem S-19, która ma prowadzi� z Barwinka przez Rzeszów, Lublin, Białystok 
na Litw�, ale równie� na południe przez Słowacj�. Nawi�zali�my kontakty (ja namawiam tutaj 
władze Polskie do współpracy z rz�dami innych pa�stw, a wi�c: pa�stw nadbałtyckich, 
Słowacji, W�gier, Rumunii, Bułgarii, �eby ta droga była traktowana jako szlak komunikacji 
europejskiej le��cy na wschodnich rubie�ach Unii. Druga droga – to jest autostrada A-4 i ja 
ci�gle powtarzam (mówiłem to b�d�c Prezydentem Miasta Rzeszowa), �e nie musimy jej 
budowa� id�c od zachodu, zacznijmy budowa� innymi odcinkami – tam gdzie jest to mo�liwe. 
Równie� bardzo istotne jest to, �eby dokona� modernizacji tras kolejowych. Renesans 
transportu kolejowego jest bardzo widoczny w wielu krajach. Je�eli chodzi o infrastruktur� 
komunikacyjn� to dla naszego województwa fundamentaln� rol� odgrywa Port Lotniczy 
Rzeszów – Jasionka. Bardzo dobrze si� stało, �e udało si� wydłu�y� ten pas, to były starania, 
które podejmowali�my jeszcze wtedy, gdy byłem Senatorem RP pierwszej kadencji – to była 
poprawka Senatu – zostało to sko�czone w roku ubiegłym. Teraz czeka nas rozbudowa 
terminala i infrastruktury zwi�zanej z postojem samolotów. Dobra wiadomo�� – to, �e s� 
�rodki w bud�ecie, s� �rodki przewidziane w bud�ecie województwa i na przyszły rok, je�eli 
b�dzie takie zadanie – b�d� �rodki. Innym obszarem jest tak zwany siódmy program ramowy 
dotycz�cy bada� i nauki, udało si� doprowadzi� do tego, �e w�ród wielu platform – jest 
platforma lotnicza, a całe nasze województwo na przemy�le lotniczym bazuje – to dotyczy 
Rzeszowa, Mielca, Krosna i wielu innych miejscowo�ci, jak chocia�by S�dziszowa, gdzie 
mamy do czynienia z przemysłem lotniczym. Przedstawiciele Rzeszowa, konkretnie pan 
dyrektor Darecki miał naprawd� znakomit� prezentacj�, podczas której zaakcentował 
potencjał lotniczy – to w�ród wielu ludzi było sensacj�, gdzie� w�ród na rubie�ach Polski jest 
taki o�rodek. To byłby dobry element współpracy, na której powinno nam zale�e�. 
Współpracy Transatlantyckiej, Unia Europejska i Stany Zjednoczone. Oczywi�cie mo�na by 
mówi� o innych aspektach na przykład uczelniach wy�szych i o tym trzeba mówi�. S� mo�liwe 
równie� �rodki z funduszu społecznego, �rodki na inne cele na cele zwi�zane ze współprac� 
transgraniczn�, my mamy dobre poło�enie. Współpraca z Ukrain�, szczególny rodzaj 
partnerstwa dla Ukrainy i ze Słowacj�. Pora te� �eby o�ywi� inicjatyw� Euroregionu 
Podkarpackiego w taki sposób, �eby były konkretne efekty, bo na razie jest to twór papierowy. 
Rozmawiali�my z posłami słowackimi, z w�gierskimi, z pani� Komisarz Hubner, kolejne 
spotkanie, które chce zainicjowa� jest spotkanie z Panam Komisarzem Figlem, który 
odpowiada za sprawy nauki. S� olbrzymie szanse, a wi�c upro��my prawo i nie chodzi tutaj 
tylko  o  ustaw�  o  zamówieniach  publicznych, ale  tak�e i innych przepisów na przykład tych  
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które wi��� si� ze stypendiami dla dzieci i młodzie�y i d��my do tego aby polski skład 
parlamentarny i polski rz�d miały przeło�enia na inne kraje. Trzeba budowa� koalicje, nie ma 
innej mo�liwo�ci. Nasz� szans� całego regionu jest rolnictwo ekologiczne. Polska niestety jest 
krajem przoduj�cym w Unii, który przoduje we wska�niku okre�laj�cym stop� bezrobocia.  
Szanowni Pa�stwo, Panie i Panowie, moje biuro jest zawsze otwarte, je�eli Pa�stwo mieliby 
jakiekolwiek pytania i sugestie – to mo�na to uczyni� drog� telefoniczn�, czy e-mailow�, 
 a zawsze pod koniec tygodnia, czy nawet w poniedziałki rano jestem tutaj do dyspozycji 
Pa�stwa i prosz� mi wierzy�, �e moje Miasto, nasze Miasto jest w moim sercu”.    
 
Radny p. Antoni Kopaczewski – Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – 
powiedział: „dzi�kuj�c Panu za wyst�pienie i poinformowanie nas o tak wa�kiej sprawie 
chciałbym zada� jeszcze jedno pytanie i zapyta� o przyszło�� województwa podkarpackiego. 
Pan Poseł był przewodnicz�cym senackiej komisji do spraw samorz�du terytorialnego, 
odbywała si� w Rzeszowie narada przedsi�biorców i mówiło si� o perspektywach rozwoju, 
 a �eby planowa� tak� perspektyw�  –  to musimy mie� gwarancj�, �e takie województwo 
b�dzie. Prosz� powiedzie� czy województwo podkarpackie b�dzie istnie�, bo z docieraj�cych 
do nas informacji wynika, �e kraj ma si� składa� z 8 regionów. W zwi�zku z tym na co 
mo�emy liczy� ?”.                          
 
Pan Mieczysław Janowski – Poseł do Parlamentu Europejskiego –  odpowiedział: „ To, co 
powiem, to jest stan mojej wiedzy, to s� moje pogl�dy. Unia Europejska nie zajmuje si� 
kwestiami podziału administracyjnego pa�stw członkowskich. Natomiast do pewnych celów 
statystycznych jednostki podziału administracyjnego w pa�stwach członkowskich s� 
grupowane i w Polsce te� to ma miejsce. Pragn� zwróci� uwag�, �e województwo 
podkarpackie licz�ce ponad 2 000 000  mieszka�ców jest wi�ksze co do powierzchni ni� co 
najmniej 5 pa�stw Unii Europejskiej, chodzi o Malt�, o Luksemburg, a tak�e o Estoni� 
 i Łotw�. Tak naprawd� to od nas b�dzie zale�ało jak ta ziemia b�dzie si� rozwijała. Jakich 
ludzi b�dziemy wybierali do Parlamentu Polskiego, do Parlamentu Europejskiego, czy 
b�dziemy umieli wyłoni� ludzi, którzy b�d� dobrze sprawowali swe funkcje w miastach, 
powiatach, wioskach i w województwie. Za par� miesi�cy to b�dzie taki sprawdzian – wybory 
samorz�dowe. W Polsce, gdy powstawały idee zmian w podziale administracyjnym kraju 
w 1998 roku, a byłem wówczas przewodnicz�cym senackiej komisji  samorz�du terytorialnego 
i administracji pa�stwowej, była przedstawiona wersja podziału administracyjnego kraju na 
12 województw. Po dyskusjach – bo zaczynało si� od 8, ja przypomn� histori� – przy 8 
województwa podkarpackiego nie było, przy 9 nie było, przy 10 te� nie było, przy 11 
(w niektórych wersjach) Rzeszów był, przy 12 i ka�dej liczbie wi�kszej województwo 
podkarpackie ze stolic� w Rzeszowie było. Teraz zaistniało 16 województw 
 i podejmowane s� próby rewizji tego układu o utworzenie województwa 
	rodkowopomorskiego ze stolic� w Koszalinie. Przeciwko takiej koncepcji opowiadaj� si� 
mieszka�cy Słupska i mieszka�cy przyległych miejscowo�ci. Moim zdaniem ten układ nie jest 
zły. W Niemczech mamy wielkie zró�nicowanie, takim landem jest Bawaria wi�kszym ni� 
niektóre pa�stwa i landem jest miasto Brema – samo miasto, to nikomu nie przeszkadza, bo 
w ró�norodno�ci jest sens istnienia. Zatem przesta�my (to jest moje zdanie) zabawia� si�, 
tylko pracujmy dla dobra Kraju. To co my mo�emy tutaj zrobi� – to jest umocnienie regionu, 
niedopuszczenie do tego �eby uciekały st�d ró�ne instytucje. Co niestety miało miejsce, 
dotyczy to gazownictwa i banków rozmaitych. Ka�da instytucja, która st�d ucieka poci�ga za 
sob�  utrat�  kilkudziesi�ciu, czy  kilkuset  miejsc pracy. Teraz jaka� firma naftowa z Widełki – 
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 to jest złe, niezale�nie od tego kto sprawuje władz� w Warszawie. Zatem uczynienie 
 z Rzeszowa metropolii o charakterze lokalnym warto�� fundamentaln� odgrywa nie liczba 
mieszka�ców, czy powierzchnia – co jako�� działa� w Rzeszowie. Trzeba wykaza�, �e bycie 
razem przynosi korzy�ci, a te korzy�ci je�eli si� całe gminy przył�czy mog� da� realny, bardzo 
realny wymiar ekonomiczny.  Rzeszów jako o�rodek Kultury, Rzeszów jako o�rodek Nauki, 
o�rodek Gospodarczy, ta stolica Doliny Lotniczej, o�rodek współpracy współgranicznej. 
Pokazujmy si�, zadbajmy o to, �eby o Rzeszowie słyszano pod wzgl�dem sportu i literatury. 
Mamy wspaniałych ludzi, wspaniał� młodzie�, a bardzo du�o zale�y od tego co tu b�dzie 
zlokalizowane, jak długo si� b�dzie jecha� do Rzeszowa, nie tyle ile jest kilometrów, ale jak 
długo trzeba podró�owa�. Dzi�kuj� bardzo”. 
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady  Miasta Rzeszowa – podzi�kował 
za wyst�pienie panu Mieczysławowi Janowskiemu – Eurodeputowanemu do Parlamentu 
Europejskiego, „szczególnie za wskazanie pewnych szans dla naszego Kraju i dla naszego 
Regionu”. 
 

Ad  27. 
 
Pan Tadeusz  Ferenc - Prezydent Miasta Rzeszowa -  przedstawił sprawozdanie z prac 
Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od 15 lutego br. do 27 lutego 2006 r.  
Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa stanowi zał�cznik nr 40- do protokołu. 
 

Ad  28 
 
Zapytania  i interpelacje 
 
Interpelacja zgłoszona pisemnie: autor: radna p. El�bieta Dzier�ak 
„Po mro�nej zimie całkowicie rozkruszyły si� niektóre stopnie na kładce na ul. Rejtana.  
Kiedy b�dzie mo�liwy i wykonany remont tej kładki ?”. 
 
Interpelacja zgłoszona pisemnie: autor: radna p. Maria Korczowska 
„W Rzeszowie powstaje o�rodek kardiochirurgiczny. Konieczne zapewnienie jest 2-3 
mieszka� dla specjalistów - fachowców, którzy b�d� pracowa� w tym nowym o�rodku, 
a których w Rzeszowie nie ma. 
Wiem jakie s� problemy mieszkaniowe, bo pracuj� w komisji mieszkaniowej ale jest bardzo 
wa�ne dla funkcjonowania nowego o�rodka, a zatem i dla wszystkich mieszka�ców 
Podkarpacia. Dot�d mieszka�cy je�d�� na te operacje do Zabrza, Krakowa. 
Pan Prezydent ma tak� delegacj� do przyznania mieszka� dla ludzi potrzebnych miastu. 
Bardzo prosz� o rozpatrzenie mo�liwo�ci przyznania mieszka�”. 
 
Interpelacja zgłoszona pisemnie: autor: radny p. Konrad Fijołek 
      „ Prosz� o informacje, czy były sporz�dzane i czy istnieje mo�liwo�� wgl�du w protokoły 
posiedze� Zarz�du Miasta Rzeszowa w latach 1998-2002. Je�li tak – prosz� o umo�liwienie 
mi wgl�du w nie, w najbli�szym czasie. 
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Interpelacja zgłoszona pisemnie: autor: radny p. Konrad Fijołek 
      „ Prosz� o podanie daty wpływu pisma do Biura Ewidencji Gospodarczej Pana Ryszarda 
Piekło, w którym informuje, �e nie jest ju� udziałowcem firmy, b�d�cej w posiadaniu 
koncesji na sprzeda� alkoholu”. 
 
Interpelacja zgłoszona pisemnie: autor: radny p. Jacek Gołubowicz 
      „ Zgłaszam interpelacj� sprowadzaj�c� si� do pro�by do Pana Prezydenta o udost�pnienie 
mi sprawozdania F-01 z działalno�ci finansowej SP ZOZ Nr 1 za grudzie� 2005 r. 
Pro�b� swoj� przedstawiłem przeszło miesi�c temu na posiedzeniu Komisji Zdrowia, lecz do 
tej pory sprawozdania nie otrzymałem”. 
 
Zapytanie zgłoszone ustnie, autor: radny p. Robert  Kultys 
      „Z informacji prasowych wynika, �e Prezydent Miasta podj�ł działania zmierzaj�ce do 
dokładnego ustalenia jakie podatki wpływaj� do kasy Miasta od hipermarketów 
zlokalizowanych na terenie m. Rzeszowa.  Jakie s� efekty tego zainteresowania i jakie 
mechanizmy chce uruchomi� Pan Prezydent by te wpływy były wy�sze ? ”. 
 
Zapytanie zgłoszone ustnie, autor: radny p. Andrzej Dec 
      „ Komisja sama sobie nie poradzi z tak du�ym problemem.  My nie mamy mechanizmu, 
nie wiemy jak to zrobi� �eby skorzysta� z usług ekspertów. Nie wa�ne czy to b�dzie audyt, czy 
to b�dzie biegły ksi�gowy, czy kto inny. Obawiam si�, �e Komisja nie ma prawa zleci� takiego 
zamówienia na zewn�trz, bo Komisja nie dysponuje �adnymi  pieni�dzmi. Obawiam si� – 
w �wietle tej poprzedniej uchwały, któr� Wojewoda, nie wiadomo dlaczego uchylił – �e my 
równie� nie bardzo mamy prawo zleca� tego typu zadania. To moim zdaniem zadanie dla 
Biura Prawnego �eby nam powiedziało: jak to mo�na zrobi� – bo by� mo�e jest to 
skomplikowane. Bo wygl�da to tak, �e mamy pieni�dze na ekspertów, ale nie wiemy jak je 
uruchomi�” 
 
Zapytanie zgłoszone ustnie, autor: radny p. Zdzisław  Dara� 
                    „Chciałbym prosi� Pana Prezydenta o odpowied� na pytanie: czy polega na 
prawdzie to, �e jest projekt aby lini� kolejow� która biegnie na linii wschód – zachód 
wyprostowa� i dworzec kolejowy miałby by� zlokalizowany w okolicy lotniska w Jasionce. 
Czy w tej sprawie Ratusz ma jakie� informacje ?”. 
 
Radny p. Jan Mazur – powiedział: „ czy prawd� jest, bo dochodz� takie nieoficjalne 
informacje, �e pono� trzech specjalistów z Miejskiego Zarz�du Dróg i Zieleni zło�yło 
wypowiedzenia z pracy, ze wzgl�du na to, �e mo�liwo�ci ich dalszego rozwoju i satysfakcji 
finansowej zostały zahamowane, w zwi�zku z uchwalonym przez Rad� bud�etem Miasta 
i wstrzymaniem podwy�ki wynagrodze� dla pracowników Urz�du Miasta i jego jednostek”.   
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – odpowiedział: „Tak, ale prawda jest 
bardziej tragiczna, bo nie trzech, a czterech pracowników Miejskiego Zarz�du Dróg i Zieleni 
odeszło z uwagi na niskie płace”.   
 
Radny p. Janusz Ramski – powiedział: „ja chciałem wróci� do sytuacji sprzed dwóch 
tygodni, na balkonie sali posiedze� wisiał taki transparent – radni uchwalcie bud�et – czy 
prawd� jest, �e szła inspiracja ze strony Ratusza, �eby ta spontaniczna akcja protestacyjna,  
 



-  36  - 
 
wymuszenie na Radzie Miasta decyzji si� odbyła. Czy to była rzeczywi�cie inspiracja 
Ratusza ? Musz� powiedzie� Wysokiej Radzie, �e jest wymieniane nazwisko i osoba, która 
zwracała si� do pracodawców ze sugesti�, �eby taka spontaniczna akcja zaistniała.”  
 
Pan Krzysztof Kadłuczko – Sekretarz Miasta Rzeszowa – odpowiedział: „ Jak Pan dobrze 
wie takiej inspiracji nie było”. 
  
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – odpowiedział: „ode mnie takich 
telefonów nie było”.  
 
Radny p. Antoni Dudek – zapytał: „czy przewidywane jest zainstalowanie sygnalizacji 
�wietlnej na Al. Wyzwolenia w Rzeszowie. Znajduj� si� tam dwa wiadukty i trudno jest przej�� 
tamt�dy bezpiecznie, szczególnie w nocy”. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – odpowiedział: „w bud�ecie Miasta na 
2006 rok nie ma takiego zapisu i nie planujemy tam �wiateł ”. 
 
Radny p. Zdzisław Dara� – zgłosił wniosek do Przewodnicz�cego Rady o nast�puj�cej 
tre�ci: „ przedstawi� na najbli�sze posiedzenie Rady Miasta projekt uchwały w sprawie 
wynagrodzenia, diet dla radnych. Chodzi mi mianowicie o to, �eby tak skutecznie jak 
walczyli�cie Panowie o oszcz�dne funkcjonowanie samorz�du, czyli obci�cie płac 
i mo�liwo�ci dalszego zatrudnienia – dali przykład – moja propozycja idzie w tym kierunku, 
a�eby funkcyjni w Radzie Miasta Rzeszowa zrezygnowali z wysoko�ci swoich 
dotychczasowych diet na rzecz pozostałych radnych”.  
 
Rady p. Kazimierz Gre� – powiedział: „ Ja chciałbym poprze� głos radnego p. Dara�a, bo 
je�eli sytuacja bud�etu Miasta jest tak trudna i �eby mieszka�cy to dobrze odebrali, to 
uwa�am, �e przewodnicz�cy Rady Miasta, przewodnicz�cy komisji Rady powinni otrzyma� 
takie samo wynagrodzenie jak pozostali radni, czyli te 1 500 złotych, �eby tak wszyscy radni 
mieli. Zaszczytem jest by� Przewodnicz�cym, Wiceprzewodnicz�cym Rady Miasta. Niech to 
b�dzie tak jak ja - społecznie pracuj� w Podkarpackim Zwi�zku Piłki No�nej, a pracuj� od 
nocy do nocy. Mo�e faktycznie pieni�dzy w bud�ecie Miasta zostanie troch� wi�cej na słu�b� 
zdrowia, na dzieci. Uwa�am, �e jest to zasadny wniosek i prosz� o wprowadzenie go do 
nast�pnego porz�dku obrad nast�pnej sesji”.   
 
Radny p. Waldemar Szumny – Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa – powiedział: „ja 
chciałbym si� do tego wyst�pienia odnie��. Pan radny Zdzisław Dara� nie zgłaszał takiego 
wniosku, gdy pełnił funkcj� Przewodnicz�cego Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej, a teraz 
zgłasza taki wniosek. My�l�, �e mo�na to rozpatrzy�. Ka�dy radny ma prawo zgłasza� 
wnioski. Ja tylko przypomn� Art. 25 ust. 8 ustawy o samorz�dzie gminnym, który mówi �e – 
rada przy ustalaniu wysoko�ci diet bierze pod uwag� funkcj� pełnion� przez radnego – ale na 
temat uchwały dotycz�cej wysoko�ci diet mo�emy dyskutowa�, o ile s� takie wnioski. 
Dzisiejsze wybory ilo�ciowo nic nie zmieniły nadal jest dwóch wiceprzewodnicz�cych Rady 
i 9 przewodnicz�cych komisji. My�l�, �e jak Pan radny przygotuje stosowny projekt uchwały – 
to b�dziemy nad nim debatowali. Przypomn� jeszcze, �e je�eli chodzi o obowi�zuj�c� uchwał� 
dotycz�c� wysoko�ci diet, w obecnej kadencji była tylko modyfikowana i ta modyfikacja nie 
dotyczyła zmian wysoko�ci diet  ”. 
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Radny p. Robert Kultys – zwracaj�c si� do radnego p. Grenia powiedział: „ ja my�l�, �e 
powinien Pan przemy�le� swój wniosek, bo oczywi�cie ka�dy wniosek mo�emy głosowa�, bo 
je�eli dojdziemy do wniosku, �e ka�dy z nas jednakowo powinien by� wynagradzany dla  
Miasta, niezale�nie czy wkłada swoj� prac� jako radny, czy jako przewodnicz�cy komisji – to 
jednakowo mo�emy powiedzie�, �e ka�dy powinien by� tak samo wynagradzany niezale�nie, 
czy jest radnym czy jest Prezydentem. Wi�c tu postuluj� o pewn� pow�ci�gliwo�� 
i logiczno�� w my�leniu. Wtedy b�dziemy równali czy w dół, czy w gór�. Jestem gotów 
przyst�pi� do takiej debaty”.      

 
Ad  29 
 
Wolne wnioski, o�wiadczenia i informacje. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – powiedział: „ Panie Przewodnicz�cy, 
Wysoka Rado, chciałbym pogratulowa� widz�c ustawienia prezydium Rady. Szczególnie 
chciałbym pogratulowa� funkcji wiceprzewodnicz�cej Rady pani Janinie Bła�ej i oczywi�cie 
panu Przewodnicz�cemu Szumnemu. Gratuluj� i �ycz�, �eby obrady były prowadzone 
sprawnie, �eby rozdziela� głosy sprawiedliwie i by�my podejmowali tu, na tej sali trafne 
decyzje. Gratuluj�”.     
 
 
Podczas LIV sesji odbytej w dniu 28 lutego 2006 roku Rada Miasta Rzeszowa podj�ła 
nast�puj�ce uchwały: 
Uchwała LIV/46/2006 - w sprawie przeprowadzenia kontroli w RGK sp. z o.o. 

Rzeszów. 
Uchwała LIV/47/2006 - w sprawie ustanowienia jednorazowej zapomogi z tytułu 

urodzenia dziecka. 
Uchwała LIV/48/2006 - W sprawie wyboru Przewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa. 
Uchwała LIV/49/2006 - W sprawie wyra�enia zgody na dokonanie zamiany 

nieruchomo�ci pomi�dzy Gmin� Miasto Rzeszów 
a Elektrociepłowni� Rzeszów Spółka Akcyjna 

Uchwała LIV/50/2006 - W sprawie wyra�enia zgody na dokonanie zamiany 
nieruchomo�ci pomi�dzy Gmin� Miasto Rzeszów 
a Województwem Podkarpackim . 

Uchwała LIV/51/2006 - W sprawie wydzier�awienia nieruchomo�ci poło�onej przy ul. 
Hetma�skiej w Rzeszowie. 

Uchwała LIV/52/2006 - W sprawie wydzier�awienia nieruchomo�ci poło�onej przy ul. 
Łukasiewicza w Rzeszowie. 

Uchwała LIV/53/2006 - W sprawie wyboru Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta 
Rzeszowa. 

Uchwała LIV/54/2006 - w sprawie odwołania z Przewodnicz�cego Komisji Zdrowia 
Rady  Miasta  Rzeszowa. 

Uchwała LIV/55/2006 - w sprawie odwołania Przewodnicz�cego Komisji Porz�dku 
Publicznego i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi Rady  
Miasta  Rzeszowa. 

Uchwała LIV/56/2006 - w sprawie powołania Przewodnicz�cego Komisji Rewizyjnej 
Rady  Miasta  Rzeszowa. 
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Uchwała LIV/57/2006 - w sprawie powołania Przewodnicz�cego Komisji Zdrowia 
Rady Miasta  Rzeszowa. 

Uchwała LIV/58/2006 - w sprawie powołania Przewodnicz�cego Komisji Porz�dku 
Publicznego i Współpracy z Samorz�dami Osiedlowymi Rady  
Miasta  Rzeszowa. 

Uchwała LIV/59/2006 - w sprawie ustanowienia słu�ebno�ci przejazdu i przechodu. 
Uchwała LIV/60/2006 - w sprawie wyra�enia zgody na wniesienie jako udziału 

niepieni��nego (aportu) prawa własno�ci nieruchomo�ci 
zabudowanej, poło�onej przy ul. Okrzei w Rzeszowie na rzecz  
Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. 
w Rzeszowie. 

Uchwała LIV/61/2006 - w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia zmiany  Nr 
134/5/2006 Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 29/9/2000 zespołu usług nauki, usług 
komercyjnych oraz zabudowy mieszkaniowo – usługowej 
pomi�dzy ulicami Wetli�sk� i Bieszczadzk� w Rzeszowie. 

Uchwała LIV/62/2006 - w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 132/3/2006 w rejonie ul. 
B. �miałego w Rzeszowie. 

Uchwała LIV/63/2006 - w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 131/2/2006 przy ul. 
Olbrachta w Rzeszowie. 

Uchwała LIV/64/2006 - w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 135/6/2006 na osiedlu 
Baranówka IV w Rzeszowie. 

Uchwała LIV/65/2006 - w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 115/23/2005 w rejonie al. W. Witosa 
w Rzeszowie. 

Uchwała LIV/66/2006 - w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czysto�ci 
i porz�dku na terenie Miasta Rzeszowa. 

Uchwała LIV/67/2006 - Zmieniaj�ca uchwał� w sprawie targowisk oraz regulaminów 
miejskich placów targowych. 

Uchwała LIV/68/2006 - W sprawie przekształcenia placówki opieku�czo – 
wychowawczej. 

Uchwała LIV/69/2006 - w sprawie warunków odpłatno�ci za pomoc udzielon� 
w zakresie do�ywiania.  

 
Radny pan Waldemar Szumny - Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa - dokonał 
zamkni�cia LIV sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
                           Na tym protokół zako�czono. 
 
Obrady trwały od godz. 8.00 do godz. 14.15. 
 
                                                                                                                                               Przewodnicz�cy  
protokołowała :                                                                                                            Rady  Miasta  Rzeszowa 
Jolanta Ciebie� 
                                                                                                                     Waldemar Szumny 
Sprawdził: 


